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SPRAVODAJCA
Vyhodnotenie anonymných dotazníkových prieskumov za rok 2022

V súlade s napĺňaním princípov výnimočnosti podľa mo-
delu CAF (Common Assessment Framework) a hodnotením 
ostatných činností boli vykonané anonymné dotazníkové 
prieskumy. Na základe schváleného organizačného zabez-
pečenia boli prieskumy zamerané na názory zamestnancov 
UVLF v Košiciach, na úroveň využívania IKT zamestnancami, 
účasť a úspešnosť vo vzdelávaní zamestnancov a frekvenciu 
odmeňovania jednotlivcov a tímov.

Dotazníkové prieskumy boli organizované prostredníc-
tvom Google Forms u  všetkých vysokoškolských učiteľov, 
výskumných pracovníkov a  ostatných zamestnancov, ktorí 
majú prístup na internet. Zamestnanci, ktorí nemajú prístup 
na internet, mali možnosť vyplniť tlačenú formu dotazníkov 
a vhodiť ich do schránky č. 58 (označenej „Dotazníky“) v pa-
vilóne 9 najneskôr do 07.07.2023 (do 15.00 hod.).

DOTAZNÍK – NÁZORY ZAMESTNANCOV UVLF

V  dotazníku „Názory zamestnancov UVLF“ zamestnanci 
UVLF v Košiciach mali možnosť vyjadriť anonymný názor na:

– vnímanie UVLF v  Košiciach verejnosťou (absolút- 
 ne spokojný/á; viac spokojný/á ako nespokojný/á; 
 ani spokojný/á, ani nespokojný/á; viac nespokojný/á 
 ako spokojný/á; absolútne nespokojný/á),

– prácu vedenia UVLF v Košiciach (absolútne spokojný/á; 
 viac spokojný/á ako nespokojný/á; ani spokojný/á, ani 
 nespokojný/á; viac nespokojný/á ako spokojný/á; abso- 
 lútne nespokojný/á),

– systém riadenia na UVLF v  Košiciach (absolútne vyho- 
 vujúci; viac vyhovujúci ako nevyhovujúci; ani vyhovu- 
 júci, ani nevyhovujúci; viac nevyhovujúci ako vyhovujú- 
 ci; absolútne nevyhovujúci),
-	pracovné podmienky, ktoré na UVLF v  Košiciach majú 

 (absolútne vyhovujúce; viac vyhovujúce ako nevyhovu- 
 júce; ani vyhovujúce, ani nevyhovujúce; viac nevyhovu- 
 júce ako vyhovujúce; absolútne nevyhovujúce),
-	možnosti pre kariérny rast a  rozvoj zručností na UVLF 

 v Košiciach (absolútne vyhovujúce; viac vyhovujúce ako 
 nevyhovujúce; ani vyhovujúce, ani nevyhovujúce; viac 
 nevyhovujúce ako vyhovujúce; absolútne nevyhovujú- 
 ce),
-	dostupnosť informácií na UVLF v  Košiciach (abso- 

 lútne spokojný/á; viac spokojný/á ako nespokojný/á;  
 ani spokojný/á, ani nespokojný/á; viac nespokojný/á 
 ako spokojný/á; absolútne nespokojný/á),

V  dotazníku pri hodnotení ani spokojná/ý, ani 
nespokojná/ý; viac nespokojná/ý ako spokojná/ý; absolút- 
ne nespokojná/ý bolo potrebné uviesť dôvod uvedeného 
hodnotenia.

Zamestnanci mali možnosť anonymne sa vyjadriť k  šies-
tim položeným otázkam zakrúžkovaním odpovede, ktorá 
vystihuje ich názor a  taktiež mohli písomne vyjadriť svoje 
podnety a pripomienky.

Vyhodnotenie dotazníka

 Anonymného dotazníkového prieskumu „Názory zamest-

nancov UVLF“ sa zúčastnila viac ako tretina zamestnancov 
UVLF (36,51 %), pričom najvyššie percento účasti bolo za-
znamenané u výskumných pracovníkov (45,24 %), nasledo-
vali THP pracovníci (40,98 %), vysokoškolskí učitelia (39,51 
%) a robotnícka profesia (23,36 %) (Tabuľka 1). Porovnaním 
rokov 2021 a 2022 je možné konštatovať nárast účasti z 26,1 
% (rok 2021) na 36,51 % (rok 2022). Najvyšší nárast bol za-
znamenaný v kategórii výskumný pracovník z 33,33 % (rok 
2021) na 45,24 % (rok 2022), potom v  kategórii THP pra-
covníkov z 22,4 % na 40,98 %, v kategórii vysokoškolských 
učiteľov z 33,17 % na 39,51% a najnižší nárast zaznamenala 
kategória robotníckej profesie z  18,25 na 23,36 %. Medzi-
ročne vyjadrilo svoj názor o  83 zamestnancov viac, čo 
poukazuje na zvýšený záujem o anonymné hodnotenie 
univerzity.

Tabuľka 1 Účasť zamestnancov jednotlivých kategórií na dotazní-
kovom prieskume „Názory zamestnancov UVLF“
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Tabuľka 1 Účasť zamestnancov jednotlivých kategórií na dotazníkovom prieskume 
„Názory zamestnancov UVLF“ 
 

 Vysokoškolský 
učiteľ 

Výskumný 
pracovník THP Robotnícka 

profesia Spolu 

Celkový počet 
zamestnancov 205 42 183 137 567 

Počet 
odovzdaných 
dotazníkov 

81 19 75 32 207 

% 39,51 % 45,24 % 40,98 % 23,36 % 36,51 % 

Otázka č. 1: S vnímaním UVLF v Košiciach verejnosťou som... 
Na otázku „S vnímaním UVLF v Košiciach verejnosťou som...“ bola najčastejšou 

odpoveďou „viac spokojný/á ako nespokojný/á“, a to vo všetkých pracovných kategóriách (131 
odpovedí, 63,29 %). Najvyššie percento týchto odpovedí bolo v robotníckej kategórii (23 
odpovedí; 71,88 %), v kategórii vysokoškolský učiteľ (55 odpovedí; 67,9 %), výskumný 
pracovník (12 odpovedí; 63,16 %), naopak najnižšie v kategórii THP (41 odpovedí; 54,67 %) 
(Graf 1.1, 1.2). Nasledovali odpovede „absolútne spokojný/á“ (38 odpovedí; 18,36 %) „ani 
spokojný/á, ani nespokojný/á“ (31 odpovedí; 14,98 %); „viac nespokojný/á ako spokojný/á“ (7 
odpovedí; 3,38 %). Absolútne nespokojný nebol nikto. 
 
Graf 1.1 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S vnímaním UVLF v Košiciach  
verejnosťou som...“ podľa pracovného zaradenia (v %) 

Otázka č. 1: S vnímaním UVLF v Košiciach verejnosťou 
som...
 Na otázku „S vnímaním UVLF v  Košiciach verejnosťou 
som...“ bola najčastejšou odpoveďou „viac spokojný/á ako 
nespokojný/á“, a to vo všetkých pracovných kategóriách 
(131 odpovedí, 63,29 %). Najvyššie percento týchto odpo-
vedí bolo v  robotníckej kategórii (23 odpovedí; 71,88 %), 
v  kategórii vysokoškolský učiteľ (55 odpovedí; 67,9 %), vý-
skumný pracovník (12 odpovedí; 63,16 %), naopak najnižšie 
v kategórii THP (41 odpovedí; 54,67 %) (Graf 1.1, 1.2). Na-
sledovali odpovede „absolútne spokojný/á“ (38 odpovedí; 
18,36 %) „ani spokojný/á, ani nespokojný/á“ (31 odpovedí; 
14,98 %); „viac nespokojný/á ako spokojný/á“ (7 odpovedí; 
3,38 %). Absolútne nespokojný nebol nikto.
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Graf 1.1 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S vnímaním UVLF 
v Košiciach verejnosťou som...“ podľa pracovného zaradenia (v %)

Graf 1.2 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S vnímaním UVLF v Košiciach 
verejnosťou som...“ všetkých kategórií zamestnancov (v %)

Na základe porovnania rokov 2021 a 2022 je možné konštatovať, že najvyšší nárast bol 
zaznamenaný pri hodnotení „ani spokojný/á, ani nespokojný/á (7,72 %), naopak najvyšší pokles 
u odpovede „absolútne spokojný/á“ (-6,64 %) (Graf 1.3).

Graf 1.3 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S vnímaním UVLF v Košiciach  
verejnosťou som...“ porovnanie rokov 2015 – 2022 (v %)
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Graf 1.2 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S vnímaním UVLF 
v Košiciach verejnosťou som...“ všetkých kategórií zamestnancov (v %)
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Na základe porovnania rokov 2021 a 2022 je možné kon-
štatovať, že najvyšší nárast bol zaznamenaný pri hodnotení 
„ani spokojný/á, ani nespokojný/á (7,72 %), naopak najvyšší 
pokles u  odpovede „absolútne spokojný/á“ (-6,64 %) (Graf 
1.3).

Graf 1.3 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S vnímaním UVLF 
v Košiciach  verejnosťou som...“ porovnanie rokov 2015 – 2022 (v %)

Otázka č. 2: S prácou vedenia UVLF som...
Spokojnosť s prácou Vedenia UVLF na úrovni „viac spokojný/á ako nespokojný/á“ 

vyjadrila viac než polovica zamestnancov, ktorí sa zúčastnili dotazníkového prieskumu (112
odpovedí; 54,11 %). Najvyššie percento týchto odpovedí bolo v robotníckej kategórii (21
odpovedí; 65,63 %), kategórii výskumný pracovník (11 odpovedí; 57,89 %), vysokoškolský 
učiteľ (42; 51,85 %), naopak najnižšie v kategórii THP (38; 50,67 %). Ani spokojný/á, ani 
nespokojný/á bola v poradí druhou najčastejšou odpoveďou (48; 23,19 %) a nasledovali 
odpovede „absolútne spokojný/á“ (31 odpovedí; 14,98 %) a „viac nespokojný/á, ako 
spokojný/á“ (16; 7,73 %). Absolútne nespokojný nebol žiadny zamestnanec (Graf 1.4, 1.5)
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Otázka č. 2: S prácou vedenia UVLF som...
 Spokojnosť s  prácou Vedenia UVLF na úrovni „viac 
spokojný/á ako nespokojný/á“ vyjadrila viac než polovica 
zamestnancov, ktorí sa zúčastnili dotazníkového prieskumu 
(112 odpovedí; 54,11 %). Najvyššie percento týchto odpove-
dí bolo v robotníckej kategórii (21 odpovedí; 65,63 %), kate-
górii výskumný pracovník (11 odpovedí; 57,89 %), vysokoš-
kolský učiteľ (42; 51,85 %), naopak najnižšie v kategórii THP 
(38; 50,67 %). Ani spokojný/á, ani nespokojný/á bola v poradí 
druhou najčastejšou odpoveďou (48; 23,19 %) a nasledovali 
odpovede „absolútne spokojný/á“ (31 odpovedí; 14,98 %) a 
„viac nespokojný/á, ako spokojný/á“ (16; 7,73 %). Absolútne 
nespokojný nebol žiadny zamestnanec (Graf 1.4, 1.5).

Graf 1.4 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S prácou vedenia 
UVLF som...“  podľa pracovného zaradenia (v %)

Graf 1.5 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S prácou vedenia UVLF som...“ 
všetkých kategórií zamestnancov (v %)

Najvyššie percento nárastu odpovedí pri porovnaní rokov 2021 a 2022 bol zaznamenaný 
u odpovede „ani spokojný/á, ani nespokojný/á“ (9,48 %), naopak najvyšší pokles u odpovede 
„absolútne spokojný/á“ (-5,99 %) (Graf 1.6).

Graf 1.6 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S prácou vedenia UVLF som...“  
porovnanie rokov 2015 – 2022 (v %)
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Graf 1.5 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S prácou vedenia 
UVLF som...“   všetkých kategórií zamestnancov (v %)

Graf 1.5 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S prácou vedenia UVLF som...“ 
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Najvyššie percento nárastu odpovedí pri porovna-
ní rokov  2021 a 2022 bol zaznamenaný u  odpovede „ani 
spokojný/á, ani nespokojný/á“ (9,48 %), naopak najvyšší po-
kles u odpovede „absolútne spokojný/á“ (-5,99 %) (Graf 1.6).

Graf 1.6 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S prácou vedenia 
UVLF som...“  porovnanie rokov 2015 – 2022 (v %)

Otázka č. 3: Systém riadenia na UVLF považujem za...
Viac než polovica odpovedí na otázku „Systém riadenia na UVLF považujem za...“ bola 

„viac vyhovujúci ako nevyhovujúci“ (123 odpovedí; 59,42 %), a to hlavne u výskumných 
pracovníkov (14; 73,68 %), vysokoškolských učiteľov (49; 60,49 %), robotníckej profesie (18;
56,25 %) a kategórie THP (42; 56 %); jedna pätina odpovedí bola „ani vyhovujúci, ani 
nevyhovujúci“ (42; 20,29 %), nasledovali odpovede „absolútne vyhovujúci“ (20; 9,66 %), „viac 
nevyhovujúci ako vyhovujúci“ (19; 9,18 %) a „absolútne nevyhovujúci“ (3; 1,45 %) (Graf 1.7,
1.8).
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Otázka č. 3: Systém riadenia na UVLF považujem za...
 Viac než polovica odpovedí na otázku „Systém riadenia 
na UVLF považujem za...“ bola „viac vyhovujúci ako nevy-
hovujúci“ (123 odpovedí; 59,42 %), a to hlavne u výskum-
ných pracovníkov (14; 73,68 %), vysokoškolských učiteľov 
(49; 60,49 %), robotníckej profesie (18; 56,25 %) a kategórie 
THP (42; 56 %); jedna pätina odpovedí bola „ani vyhovujú-
ci, ani nevyhovujúci“ (42; 20,29 %), nasledovali odpovede 
„absolútne vyhovujúci“ (20; 9,66 %), „viac nevyhovujúci ako 
vyhovujúci“ (19; 9,18 %) a „absolútne nevyhovujúci“ (3; 1,45 
%) (Graf 1.7, 1.8).
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Graf 1.7 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Systém riadenia 
na UVLF považujem za...“ podľa pracovného zaradenia (v %)

Otázka č. 3: Systém riadenia na UVLF považujem za...
Viac než polovica odpovedí na otázku „Systém riadenia na UVLF považujem za...“ bola 

„viac vyhovujúci ako nevyhovujúci“ (123 odpovedí; 59,42 %), a to hlavne u výskumných 
pracovníkov (14; 73,68 %), vysokoškolských učiteľov (49; 60,49 %), robotníckej profesie (18;
56,25 %) a kategórie THP (42; 56 %); jedna pätina odpovedí bola „ani vyhovujúci, ani 
nevyhovujúci“ (42; 20,29 %), nasledovali odpovede „absolútne vyhovujúci“ (20; 9,66 %), „viac 
nevyhovujúci ako vyhovujúci“ (19; 9,18 %) a „absolútne nevyhovujúci“ (3; 1,45 %) (Graf 1.7,
1.8).

Graf 1.7 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Systém riadenia na UVLF považujem 
za...“ podľa pracovného zaradenia (v %)
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Graf 1.8 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Systém riadenia 
na UVLF považujem za...“  všetkých kategórií zamestnancov (v %)

Najvyššie percento nárastu odpovedí pri porovnaní rokov 2021 a 2022 bol zaznamenaný 
u odpovede „viac nevyhovujúci, ako vyhovujúci“ (4,34 %), najvyšší pokles u odpovede 
„absolútne vyhovujúci“ (-8,08 %) (Graf 1.9).

Graf 1.9 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Systém riadenia na UVLF považujem 
za...“porovnanie rokov 2015 – 2022 (v %)

Otázka č. 4: Pracovné podmienky, ktoré mám na UVLF vytvorené považujem za...
Viac ako polovica zamestnancov (105 odpovedí; 50,72 %), ktorí odpovedali  na otázku 
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Najvyššie percento nárastu odpovedí pri porovnaní rokov 
2021 a 2022 bol zaznamenaný u odpovede „viac nevyhovu-
júci, ako vyhovujúci“ (4,34 %), najvyšší pokles u odpovede 
„absolútne vyhovujúci“ (-8,08 %) (Graf 1.9).
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Otázka č. 4: Pracovné podmienky, ktoré mám na UVLF vy-
tvorené považujem za...
 Viac ako polovica zamestnancov (105 odpovedí; 50,72 
%), ktorí odpovedali  na otázku „Pracovné podmienky, ktoré 
mám na UVLF vytvorené považujem za...“ zhodnotila pra-
covné podmienky ako „viac vyhovujúce ako nevyhovujúce“, 
a to hlavne vysokoškolskí učitelia (50; 61,73 %), výskumní 
pracovníci (9; 47,37 %), THP (35; 46,67 %), a  najmenej ro-
botnícka profesia (11; 34,38 %). Ostatné hodnotenia boli 
v poradí: „ani vyhovujúce, ani nevyhovujúce“ (37; 17,87 %), 
„absolútne vyhovujúce“ (33; 15,94 %), „viac nevyhovujúce 
ako vyhovujúce“ (29; 14,01 %) a „absolútne nevyhovujúce“ 3 
zamestnanci/1,45 % (Graf 1.10, 1.11).

Najvyššie percento nárastu odpovedí pri porovnaní rokov 
2021 a 2022 bolo zaznamenané u odpovede „viac nevyho-
vujúce ako vyhovujúce“ (9,17 %), najvyšší pokles u odpove-
de „absolútne vyhovujúce“ (-9,87 %) (Graf 1.12).

Graf 1.10 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Pracovné podm-
ienky, ktoré mám na UVLF vytvorené považujem za...“ podľa pracov-
ného zaradenia (v %)
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Graf 1.12 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Pracovné podm-
ienky, ktoré mám na UVLF vytvorené, považujem za...“porovnanie 
rokov 2015 – 2022 (v %)
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Otázka č. 5: Možnosti pre kariérny rast a rozvoj zručností na UVLF považujem za...
Zamestnanci UVLF v Košiciach v anonymnom dotazníkovom prieskume hodnotili 

možnosti pre kariérny rast a rozvoj zručností na UVLF v najvyššom percente (97 odpovedí; 
46,86%) ako „viac vyhovujúce ako nevyhovujúce“, a to u kategórie vysokoškolský učiteľ (48; 
59,26 %), výskumný pracovník (11; 57,89 %), THP (29; 38,67 %) a u robotníckej profesie (9;
28,13 %). Nasledovalo hodnotenie „ani vyhovujúce, ani nevyhovujúce“ (41; 19,81 %),
„absolútne vyhovujúce“ (30; 14,49 %). Ako „viac nevyhovujúce ako vyhovujúce“ bolo
hodnotenie v 10,63 % (22 odpovedí). Ako „absolútne nevyhovujúce“ boli hodnotené možnosti 
pre kariérny rast a rozvoj zručností v 8,21 % odpovedí (17 odpovedí) (Graf 1.13, 1.14).

Graf 1.13 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Možnosti pre kariérny rast a rozvoj 
zručností na UVLF považujem za...“ podľa pracovného zaradenia (v %)
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Otázka č. 5: Možnosti pre kariérny rast a rozvoj zručností 
na UVLF považujem za...
 Zamestnanci UVLF v Košiciach v anonymnom dotazníko-
vom prieskume hodnotili možnosti pre kariérny rast a  roz-
voj zručností na UVLF v najvyššom percente (97 odpovedí; 
46,86%) ako „viac vyhovujúce ako nevyhovujúce“, a to u ka-
tegórie vysokoškolský učiteľ (48; 59,26 %), výskumný pracov-
ník (11; 57,89 %), THP (29; 38,67 %) a u robotníckej profesie (9; 
28,13 %). Nasledovalo hodnotenie „ani vyhovujúce, ani ne-
vyhovujúce“ (41; 19,81 %), „absolútne vyhovujúce“ (30; 14,49 
%). Ako „viac nevyhovujúce ako vyhovujúce“ bolo hodnote-
nie v 10,63 % (22 odpovedí). Ako „absolútne nevyhovujúce“ 
boli hodnotené možnosti pre kariérny rast a rozvoj zručností 
v 8,21 % odpovedí (17 odpovedí) (Graf 1.13, 1.14).
 Najvyššie percento nárastu odpovedí pri porovnaní rokov 
2021 a 2022 bol zaznamenaný u odpovede „absolútne nevy-
hovujúce“ (6,60 %), najvyšší pokles u odpovede „viac vyho-
vujúce, viac nevyhovujúce“ (-7,98 %) (Graf 1.15).



4 www.uvlf.sk

Graf 1.13 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Možnosti pre 
kariérny rast a  rozvoj zručností na UVLF považujem za...“ podľa 
pracovného zaradenia (v %)
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viac nevyhovujúce“ (-7,98 %) (Graf 1.15).
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Graf 1.14 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Možnosti pre 
kariérny rast a  rozvoj zručností na UVLF považujem za...“  všetkých 
kategórií zamestnancov (v %)
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Graf 1.15 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Možnosti pre 
kariérny rast a rozvoj zručností na UVLF považujem za...“ porovnanie 
rokov 2015 – 2022 (v %)

Otázka č. 6: S dostupnosťou informácií na UVLF som... 
Viac než polovica zamestnancov (105 odpovedí; 50,72 %), ktorí odpovedali  na otázku 

„S dostupnosťou informácií na UVLF som...“ hodnotili spokojnosť s dostupnosťou informácií 
ako „viac spokojný/á ako nespokojný/á“, a to hlavne vysokoškolskí učitelia (53; 65,43 %), 
výskumní pracovníci (12; 63,16 %), THP pracovníci (31; 41,33 %) a robotnícka profesia (9;
28,13 %). Ostatné hodnotenia boli v poradí: „ani spokojný, ani nespokojný“ (37; 17,87 %) a
„absolútne spokojný“ (35; 16,91 %). Ako „viac nespokojný/á ako spokojný/á“ bolo 21
zamestnancov (10,14 %), ako „absolútne nespokojných“ bolo 9 zamestnancov (2,70 %), (Graf 
1.16, 1.17).

Graf 1.16 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „dostupnosťou informácií na UVLF 
som...“ podľa pracovného zaradenia (v %)
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Otázka č. 6: S dostupnosťou informácií na UVLF som... 
 Viac než polovica zamestnancov (105 odpovedí; 50,72 %), 
ktorí odpovedali  na otázku „S dostupnosťou informácií na 
UVLF som...“ hodnotili spokojnosť s dostupnosťou informá-
cií ako „viac spokojný/á ako nespokojný/á“, a to hlavne vy-
sokoškolskí učitelia (53; 65,43 %), výskumní pracovníci (12; 
63,16 %), THP pracovníci (31; 41,33 %) a robotnícka profesia 
(9; 28,13 %). Ostatné hodnotenia boli v poradí: „ani spokoj-
ný, ani nespokojný“ (37; 17,87 %) a „absolútne spokojný“ 
(35; 16,91 %). Ako „viac nespokojný/á ako spokojný/á“ bolo 
21 zamestnancov (10,14 %), ako „absolútne nespokojných“ 
bolo 9 zamestnancov (2,70 %), (Graf 1.16, 1.17).

 Najvyššie percento nárastu odpovedí pri porovnaní 
rokov 2021 a 2022 bol zaznamenané u  odpovede „ani 
nespokojný/á, ani spokojný/á“ (4,97 %), najvyšší pokles 
u odpovede „absolútne spokojný/á“ (-8,09 %) (Graf 1.18).

Graf 1.16 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „dostupnosťou 
informácií na UVLF som...“ podľa pracovného zaradenia (v %)
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ako „viac spokojný/á ako nespokojný/á“, a to hlavne vysokoškolskí učitelia (53; 65,43 %), 
výskumní pracovníci (12; 63,16 %), THP pracovníci (31; 41,33 %) a robotnícka profesia (9;
28,13 %). Ostatné hodnotenia boli v poradí: „ani spokojný, ani nespokojný“ (37; 17,87 %) a
„absolútne spokojný“ (35; 16,91 %). Ako „viac nespokojný/á ako spokojný/á“ bolo 21
zamestnancov (10,14 %), ako „absolútne nespokojných“ bolo 9 zamestnancov (2,70 %), (Graf 
1.16, 1.17).

Graf 1.16 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „dostupnosťou informácií na UVLF 
som...“ podľa pracovného zaradenia (v %)
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Najvyššie percento nárastu odpovedí pri porovnaní rokov 2021 a 2022 bol zaznamenané
u odpovede „ani nespokojný/á, ani spokojný/á“ (4,97 %), najvyšší pokles u odpovede 
„absolútne spokojný/á“ (-8,09 %) (Graf 1.18).
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DOTAZNÍK
ÚROVEŇ VYUŽÍVANIA IKT ZAMESTNANCAMI

 V  dotazníku „Úroveň využívania IKT zamestnancami“ za-
mestnanci UVLF v Košiciach mali možnosť vyjadriť anonym-
ný názor na:
 – frekvenciu využívania IKT pri svojej práci (týždenne viac 
  ako 20 hodín, týždenne menej ako 20 hodín, týždenne 
  v rozmedzí 10 – 20 hodín, týždenne menej ako 10 hodín,  
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  vôbec nevyužívam),
 – spokojnosť s možnosťami využívania IKT na pracovisku 
  (absolútne spokojná/ý, viac spokojná/ý, ani spokojná/ý, 
  viac spokojná/ý, absolútne nespokojný)
 V  dotazníku pri hodnotení ani spokojná/ý, ani 
nespokojná/ý; viac nespokojná/ý ako spokojná/ý; absolútne 
nespokojná/ý bolo potrebné uviesť dôvod uvedeného hod-
notenia.

Vyhodnotenie dotazníka
 Z celkového počtu zamestnancov UVLF v Košiciach (567) 
viac než tretina (143; 34,22 %) využila možnosť anonymné-
ho vyjadrenia svojho názoru na položené otázky (Tabuľka 2). 
Najvyšší záujem o  vyjadrenie záujmu bol u  zamestnancov 
zaradených v  kategórii vysokoškolský učiteľ (43,90 %), vý-
skumný pracovník (30,95 %), THP (30,60 %) a u robotníckej 
profesie bol na úrovni 25,55 %. V porovnaní s  rokom 2020 
bol zaznamenaný pokles u všetkých kategórií, okrem robot-
níckej profesie.  U vysokoškolských učiteľov bol zaznamena-
ný pokles zo 46,79 % na 43,90 %, u výskumných pracovníkov 
zo 48,84 % na 30,95 % a u THP pracovníkov z 33,17  na 30,60 
%.  U robotníckej profesie bol zaznamenaný nárast v porov-
naní s rokom 2020 z 20,00 % na 25,55 %.

Tabuľka 2 Účasť zamestnancov jednotlivých kategórií na dotazní-
kovom prieskume „Úroveň využívania IKT zamestnancami“

2. Dotazník „Úroveň využívania IKT zamestnancami“ 
 

V dotazníku „Úroveň využívania IKT zamestnancami“ zamestnanci UVLF v Košiciach 
mali možnosť vyjadriť anonymný názor na: 

- frekvenciu využívania IKT pri svojej práci (týždenne viac ako 20 hodín, týždenne 
menej ako 20 hodín, týždenne v rozmedzí 10 – 20 hodín, týždenne menej ako 10 
hodín, vôbec nevyužívam), 

- spokojnosť s možnosťami využívania IKT na pracovisku (absolútne spokojná/ý, 
viac spokojná/ý, ani spokojná/ý, viac spokojná/ý, absolútne nespokojný) 

V dotazníku pri hodnotení ani spokojná/ý, ani nespokojná/ý; viac nespokojná/ý ako spokojná/ý; 
absolútne nespokojná/ý bolo potrebné uviesť dôvod uvedeného hodnotenia. 
 
Vyhodnotenie dotazníka 

Z celkového počtu zamestnancov UVLF v Košiciach (567) viac než tretina (143; 34,22 
%) využila možnosť anonymného vyjadrenia svojho názoru na položené otázky (Tabuľka 2). 
Najvyšší záujem o vyjadrenie záujmu bol u zamestnancov zaradených v kategórii 
vysokoškolský učiteľ (43,90 %), výskumný pracovník (30,95 %), THP (30,60 %) a 
u robotníckej profesie bol na úrovni 25,55 %. V porovnaní s rokom 2020 bol zaznamenaný 
pokles u všetkých kategórií, okrem robotníckej profesie.  U vysokoškolských učiteľov bol 
zaznamenaný pokles zo 46,79 % na 43,90 %, u výskumných pracovníkov zo 48,84 % na 30,95 
% a u THP pracovníkov z 33,17  na 30,60 %.  U robotníckej profesie bol zaznamenaný nárast 
v porovnaní s rokom 2020 z 20,00 % na 25,55 %. 
 
Tabuľka 2 Účasť zamestnancov jednotlivých kategórií na dotazníkovom prieskume 

„Úroveň využívania IKT zamestnancami“ 
 

 Vysokoškolský 
učiteľ 

Výskumný 
pracovník 

THP Robotnícka 
profesia 

Spolu 

Celkový počet 
zamestnancov 

205 42 183 137 567 

Počet 
odovzdaných 
dotazníkov 

81 18 71 10 180 

% 39,51 % 42,86 % 38,80 % 7,30 % 31,75 % 
 
Otázka č. 1: Informačné a komunikačné technológie využívam pri svojej práci... 

Viac než polovica odpovedí na otázku „Informačné a komunikačné technológie 
využívam pri svojej práci“ znela „týždenne viac ako 20 hodín“ (118; 65,56 %), a to hlavne 
v kategóriách výskumný pracovník (13; 72,22 %), vysokoškolský učiteľ (55; 67,9 %), a THP 
(47; 66,2 %). Najnižšie percento (3; 30 %) odpovedí v tejto kategórii uviedli pracovníci 
v robotníckej profesii. Ostatní uvádzali využitie informačných a komunikačných technológií 
„týždenne v rozmedzí 10 – 20 hodín“ (33; 18,33 %), „týždenne menej ako 5 hodín“ (15; 8,33 
%) a „týždenne v rozmedzí 5 – 10 hodín“ (11; 6,11 %). Odpoveď „vôbec nevyužívam“ uviedlo 
1,67 % (3 odpovede), a to v robotníckej profesii (Graf 2.1, 2.2). 

Otázka č. 1: Informačné a komunikačné technológie využí-
vam pri svojej práci...
 Viac než polovica odpovedí na otázku „Informačné a ko-
munikačné technológie využívam pri svojej práci“ znela „týž-
denne viac ako 20 hodín“ (118; 65,56 %), a  to hlavne v ka-
tegóriách výskumný pracovník (13; 72,22 %), vysokoškolský 
učiteľ (55; 67,9 %), a THP (47; 66,2 %). Najnižšie percento (3; 
30 %) odpovedí v tejto kategórii uviedli pracovníci v robot-
níckej profesii. Ostatní uvádzali využitie informačných a ko-
munikačných technológií „týždenne v rozmedzí 10 – 20 ho-
dín“ (33; 18,33 %), „týždenne menej ako 5 hodín“ (15; 8,33 %) 
a „týždenne v rozmedzí 5 – 10 hodín“ (11; 6,11 %). Odpoveď 
„vôbec nevyužívam“ uviedlo 1,67 % (3 odpovede), a to v ro-
botníckej profesii (Graf 2.1, 2.2).

Graf 2.1 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Informačné 
a komunikačné technológie využívam pri svojej práci...“ podľa pracov-
ného zaradenia (v %)

Graf 2.1 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Informačné a komunikačné 
technológie využívam pri svojej práci...“ podľa pracovného zaradenia (v %)

Graf 2.2 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Informačné a komunikačné 
technológie využívam pri svojej práci...“ všetkých kategórií zamestnancov (v %)

Najvyššie percento nárastu odpovedí pri porovnaní rokov 2021 a 2022 bolo
zaznamenané u odpovede „týždenne v rozmedzí 10 – 20 hodín“ (6,47 %), najväčší pokles 
u odpovede „vôbec nevyužívam“ (-10,18 %) (Graf 2.3).

Graf 2.3 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Informačné a komunikačné 
technológie využívam pri svojej práci...“ porovnanie rokov 2015 – 2022 (v %)
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Graf 2.2 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Informačné 
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górií zamestnancov (v %)
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 Najvyššie percento nárastu odpovedí pri porovnaní ro-
kov 2021 a 2022 bolo zaznamenané u odpovede „týždenne 
v rozmedzí 10 – 20 hodín“ (6,47 %), najväčší pokles u odpo-
vede „vôbec nevyužívam“ (-10,18 %) (Graf 2.3).

Graf 2.3 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Informačné 
a  komunikačné technológie využívam pri svojej práci...“ porovnanie 
rokov 2015 – 2022 (v %)

Otázka: S možnosťami využívania informačných a komunikačných technológií na Vašom 
pracovisku ste...

Presne polovica odpovedí na otázku „S možnosťami využívania informačných 
a komunikačných technológií na Vašom pracovisku ste...“ bola „viac spokojná/ý ako 
nespokojná/ý“ (90; 50 %). Tento názor mali hlavne vysokoškolskí učitelia (44; 54,32 %), THP 
pracovníci (35; 49,3 %), výskumní pracovníci (8; 44,44 %) a robotnícka profesia (3; 30 %).
Nasledovali odpovede „absolútne spokojný/á“ (50; 27,78 %) a „ani spokojná/ý ani 
nespokojná/ý“ (27; 15 %). Odpoveď „Viac nespokojný/á ako spokojný/á“ uviedlo 6,67 % (12
odpovedajúcich) a „absolútne nespokojný/á“ 0,56 % (1 z robotníckej profesie) (Graf 2.4).

Graf 2.4 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S možnosťami využívania 
informačných a komunikačných technológií na Vašom pracovisku ste...“ podľa 
pracovného zaradenia (v %)
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Otázka: S možnosťami využívania informačných a komu-
nikačných technológií na Vašom pracovisku ste...
 Presne polovica odpovedí na otázku „S možnosťami využí-
vania informačných a komunikačných technológií na Vašom 
pracovisku ste...“ bola „viac spokojná/ý ako nespokojná/ý“ 
(90; 50 %). Tento názor mali hlavne vysokoškolskí učitelia 
(44; 54,32 %), THP pracovníci (35; 49,3 %), výskumní pra-
covníci (8; 44,44 %) a  robotnícka profesia (3; 30 %). Nasle-
dovali odpovede „absolútne spokojný/á“ (50; 27,78 %) a „ani 
spokojná/ý ani nespokojná/ý“ (27; 15 %). Odpoveď „Viac 
nespokojný/á ako spokojný/á“ uviedlo 6,67 % (12 odpove-
dajúcich) a „absolútne nespokojný/á“ 0,56 % (1 z robotníckej 
profesie) (Graf 2.4).
 Najvyššie percento nárastu odpovedí pri porovnaní 
rokov  2021 a 2022 bol zaznamenaný u  odpovede „Viac 
spokojný/á ako nespokojný/á“ (5,67 %), najvyšší pokles 
u odpovede „absolútne nespokojný/á“ (-3,05 %) (Graf 2.6).
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Graf 2.4 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S  možnosťami 
využívania informačných a  komunikačných technológií na Vašom 
pracovisku ste...“ podľa pracovného zaradenia (v %)
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Graf 2.4 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S možnosťami využívania 
informačných a komunikačných technológií na Vašom pracovisku ste...“ podľa 
pracovného zaradenia (v %)

1,64
6,47

-2,65 4,72
-10,18

-20,00

-10,00

0,00

10,00

20,00

30,00

40,00

50,00

60,00

70,00

2015

2016

2017

2018

2019

2020

2021

2022

Zmena 2021/2022

0,00

10,00

20,00

30,00

40,00

50,00

60,00

Absolútne
spokojný/á

Viac spokojný/á
ako

nespokojný/á

Ani spokojný/á,
ani

nespokojný/á

Viac
nespokojný/á
ako spojný/á

Absolútne
nespokojný/á

Neodpovedali

Robotnícka profesia THP Vysokoškolský učiteľ Výskumný pracovník

Graf 2.5 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „S  možnosťami 
využívania informačných a  komunikačných technológií na Vašom 
pracovisku ste...“ všetkých kategórií zamestnancov (v %)
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Najvyššie percento nárastu odpovedí pri porovnaní rokov 2021 a 2022 bol zaznamenaný 
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nespokojný/á“ (-3,05 %) (Graf 2.6).
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Vyhodnotenie dotazníka 

 Z celkového počtu zamestnancov UVLF v Košiciach (567) 
viac než štvrtina (143; 25,22 %) využila možnosť anonymné-
ho vyjadrenia svojho názoru na položené otázky (Tabuľka 
3). Najvyšší záujem o  vyjadrenie záujmu bol u  zamestnan-
cov zaradených v  kategórii vysokoškolský učiteľ (64; 31,22 
%), výskumný pracovník (12; 28,57 %), THP (48; 26,23 %) a 
u robotníckej profesie bol na úrovni 13,87 % (19 zamestnan-
cov). V  porovnaní s  rokom 2020 bol zaznamenaný pokles 
u  všetkých kategórií. Najvýznamnejší pokles bol zazname-
naný v kategórii výskumný pracovník (2020 – 51,16 %; 2021 
– 28,57 %).

DOTAZNÍK
ÚČASŤ A ÚSPEŠNOSŤ VO VZDELÁVANÍ 

ZAMESTNANCOV

 V dotazníku zameranom na účasť a úspešnosť vo vzdelá-
vaní zamestnanci UVLF v  Košiciach mali možnosť vyjadriť 
anonymný názor na:
 – absolvovanie kurzov vedúcich k  zvyšovaniu zručností 
  v roku 2022 (absolvoval/a, neabsolvoval/a),
 – v  prípade absolvovania kurzu vedúceho k  zvyšovaniu 
  zručností (Vaše zručnosti sa v predmetnej oblasti výraz- 
  ne zlepšili, mierne zlepšili, vôbec nezlepšili).
 V  dotazníku pri hodnotení ani spokojná/ý, ani 
nespokojná/ý; viac nespokojná/ý ako spokojná/ý; absolútne 
nespokojná/ý bolo potrebné uviesť dôvod uvedeného hod-
notenia.

Tabuľka 3 Účasť zamestnancov jednotlivých kategórií na dotazní-
kovom prieskume „Účasť a úspešnosť vo vzdelávaní zamestnancov“

3. Dotazník „Účasť a úspešnosť vo vzdelávaní zamestnancov“ 
 

V dotazníku zameranom na účasť a úspešnosť vo vzdelávaní zamestnanci UVLF 
v Košiciach mali možnosť vyjadriť anonymný názor na: 

- absolvovanie kurzov vedúcich k zvyšovaniu zručností v roku 2022 (absolvoval/a, 
neabsolvoval/a), 

- v prípade absolvovania kurzu vedúceho k zvyšovaniu zručností (Vaše zručnosti sa 
v predmetnej oblasti výrazne zlepšili, mierne zlepšili, vôbec nezlepšili). 

V dotazníku pri hodnotení ani spokojná/ý, ani nespokojná/ý; viac nespokojná/ý ako spokojná/ý; 
absolútne nespokojná/ý bolo potrebné uviesť dôvod uvedeného hodnotenia. 
 
Vyhodnotenie dotazníka 

 
Z celkového počtu zamestnancov UVLF v Košiciach (567) viac než štvrtina (143; 25,22 

%) využila možnosť anonymného vyjadrenia svojho názoru na položené otázky (Tabuľka 3). 
Najvyšší záujem o vyjadrenie záujmu bol u zamestnancov zaradených v kategórii 
vysokoškolský učiteľ (64; 31,22 %), výskumný pracovník (12; 28,57 %), THP (48; 26,23 %) a 
u robotníckej profesie bol na úrovni 13,87 % (19 zamestnancov). V porovnaní s rokom 2020 
bol zaznamenaný pokles u všetkých kategórií. Najvýznamnejší pokles bol zaznamenaný 
v kategórii výskumný pracovník (2020 – 51,16 %; 2021 – 28,57 %). 
 
Tabuľka 3 Účasť zamestnancov jednotlivých kategórií na dotazníkovom prieskume 
„Účasť a úspešnosť vo vzdelávaní zamestnancov“ 
 

 Vysokoškolský 
učiteľ 

Výskumný 
pracovník 

THP Robotnícka 
profesia 

Spolu 

Celkový počet 
zamestnancov 205 42 183 137 567 

Počet 
odovzdaných 
dotazníkov 

74 15 64 12 165 

% 36,1 % 35,71 % 34,97 % 8,76 % 29,1 % 
 
Otázka: Kurz vedúci k zvyšovaniu mojich zručností som v roku 2022... 

Viac než 75 % (130; 78,79 %) odpovedí na otázku či absolvovali zamestnanci kurz 
vedúci k zvyšovaniu zručností v roku 2021 znela „neabsolvoval/a“. Táto odpoveď bola zvolená 
hlavne vysokoškolskými učiteľmi (66; 89,19 %), THP pracovníkmi (47; 73,44 %), 
výskumnými pracovníkmi (11; 73,33 %) a robotníckou profesiou (6; 50 %). Odpoveď 
„absolvoval/a“ uviedlo 21,21 % (35 odpovedí), a to hlavne z kategórie THP pracovníkov (17; 
26,56 %) (Graf 3.1, 3.2). 
 
Graf 3.1 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Kurz vedúci k zvyšovaniu mojich 
zručností som v roku 2022...“ podľa pracovného zaradenia (v %) 

Otázka: Kurz vedúci k  zvyšovaniu mojich zručností som 
v roku 2022...
 Viac než 75 % (130; 78,79 %) odpovedí na otázku či ab-
solvovali zamestnanci kurz vedúci k  zvyšovaniu zručnos-
tí v  roku 2021 znela „neabsolvoval/a“. Táto odpoveď bola 
zvolená hlavne vysokoškolskými učiteľmi (66; 89,19 %), 
THP pracovníkmi (47; 73,44 %), výskumnými pracovníkmi 
(11; 73,33 %) a  robotníckou profesiou (6; 50 %). Odpoveď 
„absolvoval/a“ uviedlo 21,21 % (35 odpovedí), a  to hlavne 
z kategórie THP pracovníkov (17; 26,56 %) (Graf 3.1, 3.2).
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Pri porovnaní rokov 2021 a 2022 bol zaznamenaný nárast u odpovede „absolvoval/a 
(5,83), naopak pokles bol zaznamenaný u zamestnancov, ktorí na otázku odpovedali 
„neabsolvoval/a“ (-5,83 %) (Graf 3.3).
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 Pri porovnaní rokov 2021 a 2022 bol zaznamenaný ná-
rast u  odpovede „absolvoval/a (5,83), naopak pokles bol 
zaznamenaný u zamestnancov, ktorí na otázku odpovedali 
„neabsolvoval/a“ (-5,83 %) (Graf 3.3).
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Graf 3.3 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Kurz vedúci 
k  zvyšovaniu mojich zručností som v  roku 2022...“ porovnanie rokov 
2015 – 2022 (v %)

Otázka: V prípade, že ste v roku 2022 absolvovali kurz vedúci k zvyšovaniu Vašich zručností, 
Vaše zručnosti sa...

Na otázku, či sa zlepšili zručnosti zamestnancov po absolvovaní kurzov v roku 2021
takmer 80 % zamestnancov neodpovedalo (130; 78,79 %). Odpoveď „v predmetnej oblasti
mierne zlepšili“ zvolilo 13,94 % zamestnancov (23 odpovedí), hlavne z kategórie robotníckej 
profesie (5; 41,67 %) a z kategórie výskumných pracovníkov (3; 20 %). Odpoveď „v 
predmetnej oblasti výrazne zlepšili“ zvolilo 7,27 % zamestnancov (12 odpovedí), a to hlavne 
u THP (7; 10,94 %) a v kategórii robotníckej profesie (1; 8,33 %). Žiadna odpoveď („v 
predmetnej oblasti vôbec nezlepšili“) nebola v žiadnej kategórii (Graf 3.4, 3.5).

Graf 3.4 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „V prípade, že ste v roku 2022
absolvovali kurz vedúci k zvyšovaniu Vašich zručností, Vaše zručnosti sa...“ podľa 
pracovného zaradenia (v %)
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Otázka: V  prípade, že ste v  roku 2022 absolvovali kurz 
vedúci k zvyšovaniu Vašich zručností, Vaše zručnosti sa...
 Na otázku, či sa zlepšili zručnosti zamestnancov po absol-
vovaní kurzov v roku 2021 takmer 80 % zamestnancov ne-
odpovedalo (130; 78,79 %). Odpoveď „v predmetnej oblasti 
mierne zlepšili“ zvolilo 13,94 % zamestnancov (23 odpove-
dí), hlavne z kategórie robotníckej profesie (5; 41,67 %) a z 
kategórie výskumných pracovníkov (3; 20 %). Odpoveď „v 
predmetnej oblasti výrazne zlepšili“ zvolilo 7,27 % zamest-
nancov (12 odpovedí), a to hlavne u THP (7; 10,94 %) a v ka-
tegórii robotníckej profesie (1; 8,33 %). Žiadna odpoveď („v 
predmetnej oblasti vôbec nezlepšili“) nebola v žiadnej ka-
tegórii (Graf 3.4, 3.5).
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Vaše zručnosti sa...“ podľa pracovného zaradenia (v %)
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Graf 3.5 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „V prípade, že ste v roku 2022
absolvovali kurz vedúci k zvyšovaniu Vašich zručností, Vaše zručnosti sa...“ všetkých 
kategórií zamestnancov (v %)

Pri porovnaní rokov 2021 a 2022 bol zaznamenaný nárast tých zamestnancov, ktorí na 
túto otázku odpovedali „v predmetnej oblasti mierne zlepšili“ (4,85 %) a pokles
u zamestnancov, ktorí na uvedenú otázku neodpovedali (-9,32 %) (Graf 3.6).

Graf 3.6 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „V prípade, že ste v roku 2022
absolvovali kurz vedúci k zvyšovaniu vašich zručností, Vaše zručnosti sa...“ 
porovnanie rokov 2015 – 2022 (v %)
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DOTAZNÍK 
FREKVENCIA ODMEŇOVANIA

JEDNOTLIVCOV A TÍMOV

 V dotazníku zameranom na frekvenciu odmeňovania jed-
notlivcov a tímov zamestnanci UVLF v Košiciach mali mož-
nosť vyjadriť anonymný názor na:
 Frekvenciu odmeňovania jednotlivcov a  tímov na UVLF 
(vyhovujúca, viac vyhovujúca ako nevyhovujúca, ani vyho-
vujúca ani nevyhovujúca, viac nevyhovujúca ako vyhovujú-
ca, nevyhovujúca).
 V  dotazníku pri hodnotení ani spokojná/ý, ani 
nespokojná/ý; viac nespokojná/ý ako spokojná/ý; absolútne 
nespokojná/ý bolo potrebné uviesť dôvod uvedeného hod-
notenia.

Vyhodnotenie dotazníka

 Z celkového počtu zamestnancov UVLF v Košiciach (567) 
viac než štvrtina (181; 31,92 %) využila možnosť anonymné-
ho vyjadrenia svojho názoru na položené otázky (Tabuľka 4). 
Najvyšší záujem o  vyjadrenie záujmu bol u  zamestnancov 
zaradených v  kategórii výskumný pracovník (17; 40,48 %), 
THP (71; 38,80 %), vysokoškolský učiteľ (75; 36,59 %), u ro-
botníckej profesie bol na úrovni 13,14 % (18 zamestnancov). 
V porovnaní s rokom 2021 bol zaznamenaný nárast u všet-
kých kategórií okrem robotníckej profesie.

Tabuľka 4 Účasť zamestnancov jednotlivých kategórií na dotazní-
kovom prieskume „Frekvencia odmeňovania jednotlivcov a tímov“

4. Dotazník „Frekvencia odmeňovania jednotlivcov a tímov“ 

V dotazníku zameranom na frekvenciu odmeňovania jednotlivcov a tímov zamestnanci 
UVLF v Košiciach mali možnosť vyjadriť anonymný názor na: 
Frekvenciu odmeňovania jednotlivcov a tímov na UVLF (vyhovujúca, viac vyhovujúca ako 
nevyhovujúca, ani vyhovujúca ani nevyhovujúca, viac nevyhovujúca ako vyhovujúca, 
nevyhovujúca). 

V dotazníku pri hodnotení ani spokojná/ý, ani nespokojná/ý; viac nespokojná/ý ako 
spokojná/ý; absolútne nespokojná/ý bolo potrebné uviesť dôvod uvedeného hodnotenia. 
 
Vyhodnotenie dotazníka 
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%) využila možnosť anonymného vyjadrenia svojho názoru na položené otázky (Tabuľka 4). 
Najvyšší záujem o vyjadrenie záujmu bol u zamestnancov zaradených v kategórii výskumný 
pracovník (17; 40,48 %), THP (71; 38,80 %), vysokoškolský učiteľ (75; 36,59 %), u robotníckej 
profesie bol na úrovni 13,14 % (18 zamestnancov). V porovnaní s rokom 2021 bol 
zaznamenaný nárast u všetkých kategórií okrem robotníckej profesie. 

 
Tabuľka 4 Účasť zamestnancov jednotlivých kategórií na dotazníkovom prieskume 
„Frekvencia odmeňovania jednotlivcov a tímov“ 

 Vysokoškolský 
učiteľ 

Výskumný 
pracovník 

THP Robotnícka 
profesia 

Spolu 

Celkový počet 
zamestnancov 

205 42 183 137 567 

Počet 
odovzdaných 
dotazníkov 

75 17 71 18 181 

% 36,59 % 40,48 % 38,80 % 13,14 % 31,92 % 
 
Otázka: Frekvenciu odmeňovania jednotlivcov a tímov na UVLF považujem za... 

Najčastejšími odpoveďami na otázku „Frekvenciu odmeňovania jednotlivcov a tímov 
na UVLF považujem za... boli odpovede ako „ani vyhovujúcu, ani nevyhovujúcu“ (43; 23,76 
%), „viac nevyhovujúcu, ako vyhovujúcu“ (40; 22,1 %), „viac vyhovujúcu ako nevyhovujúcu“ 
(38; 20,99 %) a „absolútne nevyhovujúcu“ (36; 19,89 %). Za „absolútne vyhovujúcu“ (24; 
13,26 %) označili frekvenciu odmeňovania hlavne zamestnanci v robotníckej profesii (7; 38,89 
%), THP (6; 15,49 %), vysokoškolskí učitelia (7; 6,67 %) a jeden výskumný pracovník (5,88 
%). Ako absolútne nevyhovujúcu označili frekvenciu odmeňovania hlavne vysokoškolskí 
učitelia (21; 28 %), THP zamestnanci (13; 18,31 %), jeden výskumný pracovník (5,88 %) a 
jeden zamestnanec v robotníckej profesii (5,56 %) (Graf 4.1, 4.2). 
 
Graf 4.1 Grafické znázornenie odpovedí na otázku „Frekvenciu odmeňovania 
jednotlivcov a tímov na UVLF považujem za...“ podľa pracovného zaradenia (v %) 

Otázka: Frekvenciu odmeňovania jednotlivcov a tímov na 
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 Najčastejšími odpoveďami na otázku „Frekvenciu odme-
ňovania jednotlivcov a tímov na UVLF považujem za... boli 
odpovede ako „ani vyhovujúcu, ani nevyhovujúcu“ (43; 
23,76 %), „viac nevyhovujúcu, ako vyhovujúcu“ (40; 22,1 %), 
„viac vyhovujúcu ako nevyhovujúcu“ (38; 20,99 %) a „abso-
lútne nevyhovujúcu“ (36; 19,89 %). Za „absolútne vyhovu-
júcu“ (24; 13,26 %) označili frekvenciu odmeňovania hlavne 
zamestnanci v robotníckej profesii (7; 38,89 %), THP (6; 15,49 
%), vysokoškolskí učitelia (7; 6,67 %) a jeden výskumný pra-
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covník (5,88 %). Ako absolútne nevyhovujúcu označili frek-
venciu odmeňovania hlavne vysokoškolskí učitelia (21; 28 
%), THP zamestnanci (13; 18,31 %), jeden výskumný pracov-
ník (5,88 %) a jeden zamestnanec v robotníckej profesii (5,56 
%) (Graf 4.1, 4.2).
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 Porovnanie odpovedí z rokov 2021 a 2022 poukázalo na 
nárast v odpovediach „absolútne nevyhovujúcu“ (5,2 %), na-
opak najvyšší pokles v odpovediach „viac nevyhovujúcu ako 
vyhovujúcu“ (-5,17 %) (Graf 4.3).
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rokov 2015 – 2022
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 Zamestnanci UVLF v  Košiciach mali možnosť v anonym-
ných dotazníkových prieskumoch vyjadriť svoje podnety, 
pripomienky a návrhy na zlepšenie, čo niektorí využili. Vede-
nie univerzity sa nimi zaoberá a ich riešenie bude súčasťou 
rokovania rady kvality a výročnej správy o kvalite UVLF v Ko-
šiciach za akademický rok 2022/2023.

Výsledky hodnotenia
zamestnanca vedúcim

zamestnancom za rok 2022
 Vedenie UVLF v Košiciach od roku 2015 organizuje v súla-
de s napĺňaním princípov výnimočnosti podľa modelu CAF 
(Common Assessment Framework) a  hodnotením kvality 
ročné hodnotenie zamestnanca vedúcim zamestnancom.
 Na základe organizačného zabezpečenia vykonania hod-
notenia zamestnancov vedúcim zamestnancom za rok 2022 
vedúci zamestnanec vykonal hodnotenie zamestnancov 
(THP a R) v  elektronickom formulári pridelením bodovej 
hodnoty v jednotlivých hodnotených kritériách, oboznámil 
hodnoteného zamestnanca s  jeho hodnotením, prípadne 
navrhol plán rozvoja zamestnanca na najbližšie obdobie. 
Vytlačený a podpísaný formulár vedúcim zamestnancom 
a hodnoteným zamestnancom vedúci pracovník oskenoval 
a zabezpečil doručenie skenov hodnotení prorektorke pre 
rozvoj školy a hodnotenie kvality e-mailom do 07.07.2023.
 Pri hodnotení jednotlivých oblastí za rok 2022 mali vedúci 
pracovníci použiť pre slovné hodnotenie nasledovné krité-
riá:
 – Mimoriadne dobre: plní vždy nad rámec pracovnej ná- 
  plne a zaradenia (10 bodov)
 – Veľmi dobre: plní nad rámec pracovnej náplne a zarade- 
  nia čiastočne (občas) (8 bodov)
 – Štandardne: plní v rozsahu pracovnej náplne a zara- 
  denia (5 bodov)
 – Menej dobre: čiastočne plní (2 body)
 – Nevyhovujúco: neplní (0 bodov)
 V bode 11 elektronického formulára v prípade hodnote-
nia zamestnanca „mimoriadne dobre“ alebo „nevyhovujúco“ 
mali uviesť zdôvodnenie svojho hodnotenia.

ANALÝZA HODNOTENIA ZAMESTNANCA
VEDÚCIM ZAMESTNANCOM ZA ROK 2022

Pri hodnotení pracovitosti a  iniciatívy zamestnanca 
21,36 % zamestnancov bolo hodnotených tým najvyšším 
bodovým hodnotením – mimoriadne dobre (za rok 2021 
33,89 %), 46,82 % (za rok 2021 41,28 %) dostalo hodnotenie 
veľmi dobre, 30 % bolo ohodnotených na úrovni štandardne 
(za rok 2021 23,49 %). Traja zamestnanci (1,36 %) boli 
hodnotení ako „menej dobre“ (za rok 2021 1,01 %) a jeden 
„nevyhovujúco“ (0,45 %; za rok 2021 0,34) (Tabuľka 1, Graf 
1).

Efektivita práce zamestnanca bola hodnotená u 44,09 
% zamestnancov ako veľmi dobrá (za rok 2021 40,27 
%), mimoriadne dobre v  16,82 % (za rok 2021 27,52 %), 
v  ostatných prípadoch bolo hodnotenie ako štandardné 
37,27 % (za rok 2021 30,20 %), menej dobre (4 zamestnanci 
– 1,82 %; za rok 2021 1,68 %). Nevyhovujúco nebol nikto 
hodnotený (za rok 2021 0,34 %) (Tabuľka 1, Graf 2).

Plnenie povinností zamestnancom z hľadiska ich roz-
sahu a  stanovených termínov hodnotili vedúci zamest-
nanci u svojich zamestnancov ako mimoriadne dobré v me-
nej než pätine 18,18 % (za rok 2021 16,44), ako veľmi dobré 
v 45,91 % (za rok 2021 41,28 %), ako štandardné v 34,09 % 
(za rok 2021 40,60 %), menej dobre boli hodnotení 4 zamest-
nanci (1,82 %; za rok 2021 1,34 %) a nevyhovujúco ani jeden 
zamestnanec (za rok 2021 0,34 %) (Tabuľka 1, Graf 3).
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Tabuľka 1 Hodnotenie zamestnanca vedúcim zamestnancom v počte a v %

Kritérium

Ako zvláda zamestnanec hodnotenie, 
prípadne kritiku svojej práce?7.

14
6,36 %

80
36,36 %

120
54,55 %

6
2,73 %

0

Ako hodnotíte zamestnanca
z hľadiska pracovitosti a iniciatívy?

Ako hodnotíte efektivitu práce
zamestnanca?

1.

2.

Mimoriadne 
dobre

47
21,36 %

37
16,82 %

Veľmi
dobre

103
46,82 %

97
44,09 %

Štandardne

66
30,00 %

82
37,27 %

Menej
dobre

3
1,36 %

4
1,82 %

Nevyhovujúco

1
0,45 %

0

Ako plní zamestnanec svoje povinnosti z 
hľadiska ich rozsahu, kvality a stanovených 
termínov?

3.
40

18,18 %
101

45,91 %
75

34,09 %
4

1,82 %
0

Ako zvláda zamestnanec tímovú prácu?4.
29

13,80 %
115

52,72 %
74

33,64 %
2

0,91 %
0

Ako sa podieľa zamestnanec na spoločnej 
zodpovednosti za plnenie úloh pracoviska?5.

31
14,09 %

95
43,18 %

91
41,36 %

3
1,36 %

0

Ako rýchlo reaguje zamestnanec na požia-
davky skvalitňovania vlastnej práce a  zvyšo-
vania kvalifikácie?

6.
26

11,82 %
105

47,73 %
86

39,09 %
3

1,36%
0

Ako rýchlo sa zamestnanec prispôsobuje 
meniacim sa prioritným úlohám?8.

25
11,36 %

116
52,73 %

77
35,00 %

2
0,91 %

0

Ako sa zaujíma zamestnanec o aktuálne úlohy 
a ciele univerzity?9.

16
7,27 %

61
27,73 %

104
63,64 %

3
1,36 %

0

Ako iniciatívne sa zamestnanec zapája do 
plnenia pracovných úloh, ktoré mu priamo 
nevyplývajú z  popisu jeho pracovných 
činností?

10.
20

9,09 %
106

48,18 %
89

40,45 %
4

1,82 %
1

0,45 %

Hodnotenie zamestnancov 
počet/%

Graf 1 Percentuálny podiel hodnotení zamestnancov z hľadiska praco-
vitosti a iniciatívy
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počet/%
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Veľmi 
dobre

Štandardne Menej 
dobre

Nevyhovujúco
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47
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zamestnanca?

37
16,82%
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44,09%
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4
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0

3. Ako plní zamestnanec svoje povinnosti 
z hľadiska ich rozsahu, kvality 
a stanovených termínov?

40
18,18%

101
45,91%

75
34,09%

4
1,82%

0

4. Ako zvláda zamestnanec tímovú 
prácu?

29
13,80%

115
52,72%

74
33,64%

2
0,91%

0

5. Ako sa podieľa zamestnanec na 
spoločnej zodpovednosti za plnenie úloh 
pracoviska?

31
14,09%

95
43,18%

91
41,36%

3
1,36%

0

6. Ako rýchlo reaguje zamestnanec na 
požiadavky skvalitňovania vlastnej práce 
a zvyšovania kvalifikácie?

26
11,82%

105
47,73%

86
39,09%

3
1,36%

0
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0
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25
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0

9. Ako sa zaujíma zamestnanec 
o aktuálne úlohy a ciele univerzity?

16
7,27%
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27,73%
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63,64%

3
1,36%

0

10. Ako iniciatívne sa zamestnanec 
zapája do plnenia pracovných úloh, 
ktoré mu priamo nevyplývajú z popisu  
jeho pracovných činností?
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9,09%

106
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Graf 1 Percentuálny podiel hodnotení zamestnancov z hľadiska pracovitosti a iniciatívy
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Efektivita práce zamestnanca bola hodnotená u 44,09 % zamestnancov ako veľmi 
dobrá (za rok 2021 40,27 %), mimoriadne dobre v 16,82 % (za rok 2021 27,52 %), v ostatných 
prípadoch bolo hodnotenie ako štandardné 37,27 % (za rok 2021 30,20 %), menej dobre (4 
zamestnanci – 1,82 %; za rok 2021 1,68 %). Nevyhovujúco nebol nikto hodnotený (za rok 2021 
0,34 %) (Tabuľka 1, Graf 2).

Graf 2 Percentuálny podiel hodnotení zamestnancov z hľadiska ich efektivity práce

Plnenie povinností zamestnancom z hľadiska ich rozsahu a stanovených termínov
hodnotili vedúci zamestnanci u svojich zamestnancov ako mimoriadne dobré v menej než 
pätine 18,18 % (za rok 2021 16,44), ako veľmi dobré v 45,91 % (za rok 2021 41,28 %), ako 
štandardné v 34,09 % (za rok 2021 40,60 %), menej dobre boli hodnotení 4 zamestnanci (1,82
%; za rok 2021 1,34 %) a nevyhovujúco ani jeden zamestnanec (za rok 2021 0,34 %) (Tabuľka 
1, Graf 3).
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Graf 3 Percentuálny podiel hodnotení zamestnancov z  hľadiska 
plnenia si svojich povinnosti v požadovanom rozsahu, kvalite a stano-
vených termínov

Viac ako polovicu hodnotení (52,72 %; za rok 2021 40,27 %) tvorilo hodnotenie 
zvládania tímovej práce zamestnancami ako veľmi dobré, mimoriadne dobre 13,8 % (za rok 
2021 16,78 %), ako štandardné 33,64 % (za rok 2021 41,28 %), menej dobre u 2 zamestnancov 
(0,91 %; za rok 2021 1,34 %) a nevyhovujúco nebol hodnotený žiaden zamestnanec (za rok 
2021 0,34 %) (Tabuľka 1, Graf 4).

Graf 4 Percentuálny podiel hodnotení zamestnancov z hľadiska zvládania tímovej práce

Len 14,09 % zamestnancov (za rok 2021 16,78 %) podľa svojich nadriadených sa 
mimoriadne dobre podieľalo na spoločnej zodpovednosti za plnenie úloh pracoviska, viac 
než 40 % veľmi dobre (43, 18 %; za rok 2021 40,60 %), zvyšok štandardne (41,36 %; za rok 
2021 39,60 %), menej dobre (3 zamestnanci – 1,36 %; za rok 2021 2,68 %) a nevyhovujúco 
nebol hodnotený žiaden zamestnanec (za rok 2021 0,34 %) (Tabuľka 1, Graf 5).
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 Viac ako polovicu hodnotení (52,72 %; za rok 2021 40,27 
%) tvorilo hodnotenie zvládania tímovej práce zamest-
nancami ako veľmi dobré, mimoriadne dobre 13,8 % (za rok 
2021 16,78 %), ako štandardné 33,64 % (za rok 2021 41,28 
%), menej dobre u 2 zamestnancov (0,91 %; za rok 2021 1,34 
%) a  nevyhovujúco nebol hodnotený žiaden zamestnanec 
(za rok 2021 0,34 %) (Tabuľka 1, Graf 4).
 Len 14,09 % zamestnancov (za rok 2021 16,78 %) podľa 
svojich nadriadených sa mimoriadne dobre podieľalo na 
spoločnej zodpovednosti za plnenie úloh pracoviska, 
viac než 40 % veľmi dobre (43, 18 %; za rok 2021 40,60 %), 
zvyšok štandardne (41,36 %; za rok 2021 39,60 %), menej 
dobre (3 zamestnanci – 1,36 %; za rok 2021 2,68 %) a ne-
vyhovujúco nebol hodnotený žiaden zamestnanec (za rok 
2021 0,34 %) (Tabuľka 1, Graf 5).

Graf 5 Percentuálny podiel hodnotení zamestnancov z  hľadiska ich 
podielu na spoločnej zodpovednosti za plnenie úloh pracoviska

Graf 5 Percentuálny podiel hodnotení zamestnancov z hľadiska ich podielu na spoločnej 
zodpovednosti za plnenie úloh pracoviska

Reakcia zamestnanca na požiadavky skvalitňovania vlastnej práce a zvyšovania 
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Graf 7 Percentuálny podiel hodnotení zamestnancov z hľadiska zvlá-
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%), menej dobre (6 zamestnancov – 2,73 %; za rok 2021 1,01 %) a nevyhovujúco nebol
hodnotený ani jeden zamestnanec (za rok 2021 0,34%) (Tabuľka 1, Graf 7).
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tom štandardná (39,09 %; za rok 2021 40,94 %), ako mimo-
riadne dobrá len u 11,82 % (za rok 2021 15,77 %), ostatné 
hodnotenia boli  menej dobre (3 zamestnanci – 1,36 %;za 
rok 2021 3,36 %) a nevyhovujúco nebol hodnotený ani je-
den zamestnanec (za rok 2021 0,34 %) (Tabuľka 1, Graf 6).
 Kritiku svojej práce podľa hodnotenia vedúcich za-
mestnancov znáša viac ako polovica zamestnancov štan-
dardne (54,55 %; za rok 2021 41,28%), nasledovali hodnote-
nia veľmi dobre (36,36 %; za rok 2021 39,26 %) mimoriadne 
dobre (6,36 %; za rok 2021 18,12 %), menej dobre (6 zamest-
nancov – 2,73 %; za rok 2021 1,01 %) a nevyhovujúco nebol 
hodnotený ani jeden zamestnanec (za rok 2021 0,34%) (Ta-
buľka 1, Graf 7).
 Viac než 50 % zamestnancov sa veľmi dobre (52,73 %; za 
rok 2021 41,28 %) a štandardne (35 %; za rok 2021 41,61 %) 
prispôsobovalo meniacim sa prioritným úlohám, mimo-
riadne dobre sa prispôsobovalo len 11,36 % (za rok 2021 
15,44 %), menej dobre boli hodnotení 2 zamestnanci (0,91 
%; za rok 2021 1,34 %), nevyhovujúco nebol hodnotený žia-
den zamestnanec (za rok 2021 0,34 %) (Tabuľka 1, Graf 8).
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Graf 9 Percentuálny podiel hodnotení zamestnancov z  hľadiska ich 
záujmu o aktuálne úlohy a ciele univerzity

Hodnotenie záujmu o aktuálne úlohy a ciele univerzity bolo hlavne štandardne 
(63,64 %; za rok 2021 42,62 %), nasledovali hodnotenia veľmi dobre (27,73 %; za rok 2021 
38,93 %) a mimoriadne dobre (7,27 %; za rok 2021 15,44 %), traja zamestnanci boli hodnotení 
menej dobre (1,36 %; za rok 2021 2,68 %), nevyhovujúco nebol hodnotený ani jeden 
zamestnanec (za rok 2021 0,34 %) (Tabuľka 1, Graf 9).
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Z celkového hodnotenia zamestnancov vedúcim zamestnancom vyplýva, že viac ako 
štvrtina (28,64 %) bola hodnotená bodovým hodnotením 61 – 70 bodov (za rok 2021 21,14 
%;), viac ako pätina zamestnancov (22,73 %) bola hodnotená v bodovom rozmedzí 51 – 60 
bodov (za rok 2021 23,15 %), pätina (20 %) bola hodnotená bodovým hodnotením 71 – 80 
bodov (za rok 2021 19,13 %). Nasledovali hodnotenia 81 – 90 bodov (12,73 %; za rok 2021 
9,73 %), 91 – 100 bodov (9,09 %; za rok 2021 9,73 %) a bodovým rozpätím 41 – 50 bodov 5
% zamestnancov (za rok 2021 15,10 %).

Najnižšie percentá hodnotených zamestnancov boli hodnotené v rozpätiach 31 – 40
bodov (0,91 %; za rok 2021 1,01 %), 21 – 30 bodov (0,45 %; za rok 2021 0,67 %) a 11 – 20
bodov (0,45 %; za rok 2021 0,34 %). Bodovými hodnotením 0 – 10 bodov nebol hodnotený 
žiadny zamestnanec (za rok 2021 0,00 %) (Tabuľka 2, Graf 11).
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 Hodnotenie záujmu o aktuálne úlohy a ciele univerzi-
ty bolo hlavne štandardne (63,64 %; za rok 2021 42,62 %), 
nasledovali hodnotenia veľmi dobre (27,73 %; za rok 2021 
38,93 %) a mimoriadne dobre (7,27 %; za rok 2021 15,44 %), 
traja zamestnanci boli hodnotení menej dobre (1,36 %; za 
rok 2021 2,68 %), nevyhovujúco nebol hodnotený ani jeden 
zamestnanec (za rok 2021 0,34 %) (Tabuľka 1, Graf 9).
 Iniciatívu zapájania sa zamestnancov do plnenia pra-
covných úloh nevyplývajúcich z  popisu ich pracovných 
činností hodnotili vedúci zamestnanci ako štandardnú 
(40,45 %; za rok 2021 38,93 %), ako veľmi dobrú (48,18 %; za 
rok 2021 39,93 %), ako mimoriadne dobrú (9,09 %; za rok 
2021 19,13 %), v ostatných prípadoch ako menej dobrú (4 
zamestnanci – 1 ,82%; za rok 2021 1,68 %) a nevyhovujúco 
bol hodnotený jeden zamestnanec (0,45 %; za rok 2021 0,34 
%) (Tabuľka 1, Graf 10).

 Z celkového hodnotenia zamestnancov vedúcim zamest-
nancom vyplýva, že viac ako štvrtina (28,64 %) bola hod-
notená bodovým hodnotením 61 – 70 bodov (za rok 2021 
21,14 %;), viac ako pätina zamestnancov (22,73 %) bola 
hodnotená v bodovom rozmedzí 51 – 60 bodov (za rok 2021 
23,15 %), pätina (20 %) bola hodnotená bodovým hodnote-
ním 71 – 80 bodov (za rok 2021 19,13 %). Nasledovali hodno-
tenia 81 – 90 bodov (12,73 %; za rok 2021 9,73 %), 91 – 100 
bodov (9,09 %; za rok 2021 9,73 %) a bodovým rozpätím 41 
– 50 bodov 5 % zamestnancov (za rok 2021 15,10 %).
 Najnižšie percentá hodnotených zamestnancov boli hod-
notené v rozpätiach 31 – 40 bodov (0,91 %; za rok 2021 1,01 
%), 21 – 30 bodov (0,45 %; za rok 2021 0,67 %) a 11 – 20 
bodov (0,45 %; za rok 2021 0,34 %). Bodovými hodnotením 
0 – 10 bodov nebol hodnotený žiadny zamestnanec (za rok 
2021 0,00 %) (Tabuľka 2, Graf 11).

Tabuľka 2 Celkové hodnotenie zamestnancov
Tabuľka 2 Celkové hodnotenie zamestnancov 
 

Interval 
pridelených bodov 

2022 2021 2020 2019 2018 2017 2016 2015 

% PZ % PZ % PZ % PZ % PZ % PZ % % 

0-10 0,00 0 0,00 0 0,00 0 0,00 0 0,00 0 0,93  3 0,00 0,00 
11-20 0,45 1 0,34 1 0,00 0 0,00 0 0,00 0 0,00  0 0,36 0,00 
21-30 0,45 1 0,67 2 0,68 2 0,88 3 0,00 0 0,31  1 0,36 0,70 
31-40 0,91 2 1,01 3 1,37 4 0,59 2 0,00 0 0,31  1 1,06 0,70 
41-50 5,00 11 15,10 45 9,25 27 11,47 39 6,17 20 3,10  10 4,59 3,20 
51-60 22,73 50 23,15 69 9,25 27 10,88 37 13,89 45 7,74  25 6,71 4,90 
61-70 28,64 63 21,14 63 23,29 68 26,47 90 20,37 66 13,31  43 10,95 8,10 
71-80 20,00 44 19,13 57 19,86 58 17,65 60 26,54 86 27,86  90 28,62 22,30 
81-90 12,73 28 9,73 29 19,52 57 12,35 42 17,59 57 27,55  89 27,92 25,40 
91-100 9,09 20 9,53 29 16,78 49 19,71 67 15,43 50 18,89  61 19,43 34,60 
Spolu 100,00 220 100,00 298 100,00 292 100 340 100,00 324 100,00  323 100,0  100,0 

 
PZ – počet zamestnancov 
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•	Dňa 3. 7. 2023 sa na UVLF v Košiciach uskutočnilo za účas- 
 ti rektora a prorektorov UVLF v Košiciach pracovné stret- 
 nutie s Michaelou Krškovou, generálnou riaditeľkou Vý- 
 skumnej a inovačnej autority Úradu vlády SR.
•	Dňa 10. 7. 2023 sa na UVLF v  Košiciach uskutočnilo za- 
 sadnutie Správnej rady ŠPP, n. o., za účasti členov správ- 
 nej a  dozornej rady, riaditeľa a  ekonóma ŠPP, rektora 
 a prorektorov UVLF v Košiciach. Hlavným bodom progra- 
 mu bolo prerokovanie a schválenie Výročnej správy ŠPP,  
 n. o., Zemplínska Teplica za rok 2022.
•	SAAVŠ zaslala UVLF v  Košiciach rozhodnutie, ktorým 
 zamieta žiadosť UVLF o udelenie akreditácie študijného 
 programu prvého stupňa vysokoškolského vzdelávania 
 s názvom rodinný farmár v dennej a externej forme štú- 
 dia v  slovenskom jazyku. UVLF v  Košiciach spracovala 
 a zaslala SAAVŠ námietky proti uvedeným rozhodnutiam.
•	V  mesiaci júl v  spolupráci s  právnym a  personálnym 
 oddelením boli spracované návrhy zmien vnútorných 
 predpisov Pracovný poriadok UVLF v Košiciach, Smernica 
 o  slobodnom prístupe k  informáciám na UVLF v  Koši- 
 ciach, Smernica o vybavovaní sťažností na UVLF v Koši- 
 ciach, Smernica o  slobodnom prístupe k  informáciám 
 na UVLF v Košiciach, Smernica o oznamovateľoch proti- 
 spoločenskej činnosti v  zmysle zákona č. 54/2019 Z. z., 
 Smernica o bezpečnosti a ochrane zdravia a Disciplinár- 
 ny poriadok pre študentov UVLF v  Košiciach a  rokovací  
 poriadok disciplinárnej komisie, ktoré boli prerokované 
 a schválené vedením UVLF v Košiciach.
•	Rektor UVLF v Košiciach vymenoval komisiu pre úpravu 
 študijného plánu spájajúceho prvý a druhý stupeň vše- 
 obecné veterinárske lekárstvo (General veterinary medi- 
 cine) v zložení: MVDr. Martin Tomko, PhD. (predseda), Dr. 
 h. c. prof. MVDr. Jana Mojžišová, PhD. (člen), Ing. Renáta 
 Božíková (člen), Ing. Michaela Paulíková (člen), doc. 
 MVDr. Zuzana Kostecká, PhD. (člen), prof. MVDr. Slavomír 
 Marcinčák, PhD. (člen), prof. MVDr. Anna Ondrejková, 
 PhD. (člen), prof. MVDr. Alexandra Trbolová, PhD. (člen),  
 prof. Dr. MVDr. Pavol Mudroň, PhD., Dip. ECBHM (člen), 
 doc. MVDr. Ladislav Molnár, PhD. (člen), doc. MVDr. Jaros- 
 lav Novotný, PhD. (člen), doc. MVDr. Ján Bílek, PhD. (člen), 
 MVDr. Ľubomír Kráľ (člen).
•	Rektor UVLF v Košiciach vymenoval komisiu pre úpravu 
 študijného plánu spájajúceho prvý a druhý stupeň hygie- 
 na potravín v zložení: MVDr. Martin Tomko, PhD. (predse- 
 da), prof. MVDr. Jozef Nagy, PhD. (člen), Ing. Renáta Bo- 
 žíková (člen), Ing. Michaela Paulíková (člen), doc. MVDr. 
 Zuzana Kostecká, PhD. (člen), prof. MVDr. Zuzana Šev- 
 číková, PhD. (člen), prof. MVDr. Peter Popelka, PhD. (člen), 
 prof. MVDr. Anna Ondrejková, PhD. (člen), prof. MVDr. 
 Alexandra Trbolová, PhD. (člen), prof. Dr. MVDr. Pavol  
 Mudroň, PhD., Dip. ECBHM (člen), doc. MVDr. Ladislav 
 Molnár, PhD. (člen), doc. MVDr. Jaroslav Novotný, PhD. 
 (člen), MVDr. Ladislav Stodola (člen).
•	Rektor UVLF v Košiciach prijal dňa 12. 7. 2023 Ing. J. Jaku- 
 bova, ktorý predstavil ponuku realizácie projektu 
 eMobilita v spolupráci so spoločnosťou ANTIK Telecom, 
 s. r. o.

Vybrané z programu rektora
prof. MVDr. Jozefa Nagya, PhD.

•	Rektor UVLF v Košiciach spolu s prorektormi (J. Koščová, 
 Z. Kostecká, M. Tomko a O. Nagy) navštívili v dňoch 13. 
 a  14. 7. 2023 spoločnosť Agrocontract Mikuláš, a. s., 
 v Dubníku za účelom rozšírenia vzájomnej spolupráce.
•	Za účasti rektora UVLF v Košiciach sa uskutočnili pracov- 
 né stretnutia s  členmi poľovníckeho združenia Nomša 
 Zemplínska Teplica (25. 7. 2023) a zástupcami ŠPP, n. o., 
 v Zemplínskej Teplici (31. 7. 2023) zamerané na prípravu 
 valného zhromaždenia vlastníkov poľovných pozemkov. 
•	Dňa 26. 7. 2023 rektor UVLF v Košiciach prijal PhDr. Anto- 
 na Čižmárika, predsedu TJ Slávia UVLF v  Košiciach, za 
 účelom rozšírenia priestorov pre odvetvovú zložku lu- 
 kostreľby TJ Slávia UVLF v  Košiciach. V  rovnaký deň sa 
 uskutočnilo aj stretnutie s  Ing. Mariánom Vinicayom za- 
 merané na zlepšenie vybavenia skokovým materiálom 
 pre Jazdecký klub TJ Slávia UVLF v Košiciach.
•	Dňa 2. 8. 2023 sa rektor UVLF v Košiciach zúčastnil na pra- 
 covnom stretnutí na ÚZ pre chov a  choroby zveri, rýb 
 a včiel v Rozhanovciach za účasti zástupcov Hydina Hol- 
 ding, s. r. o., zameranom na zriadenie chovu nosníc pre 
 pedagogické účely a na pracovnom stretnutí na ÚZ jaz- 
 decký areál zameranom na možnosti likvidácie konskej 
 podstielky. 
•	Rektor UVLF v  Košiciach sa dňa 8. 8. 2023 zúčastnil na 
 online stretnutí so zástupcami spoločnosti Biont, a. s., za- 
 meranom na prípravu spoločného projektu.
•	Spoločnosť AGEL SK, Univerzita veterinárskeho lekárstva 
 a farmácie v Košiciach a Vzdelávací, vedecký a výskumný 
 inštitút AGEL podpísali Rámcovú zmluvu o vzájomnej 
 spolupráci. Cieľom spolupráce subjektov je aplikácia 
 poznatkov vedy a výskumu v rámci riešenia aktuálnych 
 a koncepčných úloh, skvalitňovanie realizácie odborných 
 aktivít a riešenie úloh vyplývajúcich z potrieb zmluvných 
 strán. Zmluva bola slávnostne podpísaná podpredsedom 
 predstavenstva Nemocnice AGEL Košice-Šaca a riadi- 
 teľom Vzdelávacieho, vedeckého a výskumného inštitú- 
 tu AGEL, n. o., MUDr. Jozef Pribulom, PhD., MBA a rekto- 
 rom UVLF v Košiciach prof. MVDr. Jozefom Nagyom, PhD.
•	Rektor UVLF v Košiciach sa dňa 17. 8. 2023 zúčastnil na 
 48. ročníku medzinárodnej poľnohospodárskej a  potra- 
 vinárskej výstavy Agrokomplex a na slávnostnom galave- 
 čere výstavy Agrokomplex, na ktorom mu minister pôdo- 
 hospodárstva a rozvoja vidieka SR Jozef Bíreš udelil špe- 
 ciálnu cenu ministra „Akademik“ za významný prínos roz- 
 voju a propagácii poľnohospodárstva.
•	V  rovnaký deň sa rektor UVLF v  Košiciach zúčastnil na 
 pracovnom stretnutí s  MVDr. J. Chladným, riaditeľom 
 RVPS Nitra, Ing. M. Horným, PhD., riaditeľom Národného 
 žrebčína Topoľčianky, š. p., a MVDr. M. Chudým, povereným 
 zastupovaním funkcie ústredného riaditeľa ŠVPS SR na 
 RVPS v Nitre.
•	Vedenie UVLF v  Košiciach pripravilo a schválilo návrh 
 zmien vnútorného predpisu Organizačný poriadok UVLF 
 v Košiciach a s tým súvisiacu zmenu Systemizácie pracov- 
 ných miest na UVLF v Košiciach.
•	V  rovnaký deň sa rektor UVLF v  Košiciach zúčastnil na 
 pracovnom stretnutí s  MVDr. J. Chladným, riaditeľom 
 RVPS Nitra, Ing. M. Horným, PhD., riaditeľom Národného 
 žrebčína Topoľčianky, š. p., a MVDr. M. Chudým, povereným 
 zastupovaním funkcie ústredného riaditeľa ŠVPS SR na 
 RVPS v Nitre.
•	Dňa 25. 8. 2023 na UVLF v Košiciach bola rektorom prof.  
 MVDr. Jozefom Nagyom, PhD., a predsedom predstaven- 
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Z agendy
MVDr. Martina Tomka, PhD.,

prorektora pre vzdelávanie

•	Dňa 4. 7. 2023 sa uskutočnila sumarizačná porada výbo- 
 ru 3. medzinárodnej vedeckej konferencie Vplyv globál- 
 nych zmien na životné prostredie, zdravie ľudí a zvierat,  
 ktorá sa uskutočnila v  dňoch 13. – 16. 6. 2023 na IVVL 
 v Košiciach. Cieľom stretnutia bolo zhrnutie vyhodnote- 
 nia organizačného zabezpečenia a priebehu konferencie 
 a príprava záverečnej správy z konferencie pre MIIRI. 
•	Dňa 7. 7. 2023 sa prorektor pre vzdelávanie MVDr. M. 
 Tomko, PhD., zúčastnil slávnostnej promócie absolventov 
 Technickej univerzity v Košiciach.
•	Dňa 7. 7. 2023 sa konalo zasadnutie Rady rigorózneho 
 konania. Náplňou zasadnutia bolo odsúhlasenie dopl- 
 neného návrhu na vedúcich rigoróznych prác a posúde- 
 nie návrhov zadaní na témy rigoróznych prác na ak. rok  
 2023/2024.
•	Dňa 12. 7. 2023 sa uskutočnilo pracovné stretnutie ko- 
 misie pre vzdelávanie, ktorého hlavným bodom progra- 
 mu bol návrh zmien vnútorného predpisu – Študijný po- 
 riadok UVLF v Košiciach.
•	Dňa 13. 7. 2023 sa prorektor pre vzdelávanie zúčastnil za- 
 sadnutia Akademického senátu UVLF v  Košiciach, kde 
 predkladal na rokovanie:
 a)	Návrh zmien vnútorného predpisu – Školné a poplatky 
  spojené so štúdiom na UVLF v Košiciach platné na aka- 
  demický rok 2024/2025,
 b)	Návrh na stanovenie počtu prijímaných uchádzačov,  
  podmienky prijatia, hodnotenie prijímacieho konania 
  a  ďalších podmienok prijatia na UVLF v  Košiciach na 
  akademický rok 2024/2025,
 c)	Návrh zmien vnútorného predpisu – Postup pri prijí- 
  macom konaní, Štatút a rokovací poriadok prijímacej 
  a odvolacej komisie na UVLF v Košiciach.
•	Dňa 14. 7. 2023 sa prorektor pre vzdelávanie M. Tomko 
 zúčastnil osláv pri príležitosti národného sviatku Francúz- 
 skej republiky – Dobytie Bastily. Oslavy organizovalo veľ- 
 vyslanectvo Francúzskej republiky na Slovensku v pries- 
 toroch Primaciálneho paláca v Bratislave.
•	Dňa 25. 7. 2023 sa uskutočnilo zasadnutie prijímacej ko- 
 misie UVLF v Košiciach k odvolaniam o neprijatí na štú- 
 dium v ak. roku 2023/2024 v študijných programoch vy- 
 učovaných v slovenskom jazyku.
•	Dňa 17. 8. 2023 zasadala v priestoroch študijného odde- 
 lenia ubytovacia komisia UVLF v Košiciach. Úlohou komi- 
 sie bolo posúdiť odvolania neúspešných žiadateľov o pri- 
 delenie ubytovania na ŠD na ak. rok 2023/2024 a potvr- 

 diť oprávnenosť poskytnutia ubytovania študentom, 
 ktorí splnili požiadavky na pridelenie ubytovania. Ubyto- 
 vanie bolo pridelené vyše 800 študentom na všetkých 
 stupňoch vysokoškolského vzdelávania vo všetkých štu- 
 dijných programoch. 
•	Dňa 24. 8. 2023 sa prorektor pre vzdelávanie M. Tomko 
 zúčastnil zasadnutia Akademického senátu UVLF v Koši- 
 ciach, kde predkladal na rokovanie:
 a)	Návrh zmien vnútorného predpisu – Študijný poriadok 
  UVLF v  Košiciach a  informoval študentskú časť AS 
  o zmenách v ňom,
 b)	Návrh vnútorného predpisu Disciplinárny poriadok 
  pre študentov UVLF v  Košiciach a rokovací poriadok 
  disciplinárnej komisie,
 c)	Návrh na zloženie Disciplinárnej komisie pre študentov 
  UVLF v Košiciach.
•	Posledné kolo prijímacieho konania na 6-ročný študijný 
 program všeobecné veterinárske lekárstvo v  anglickom 
 jazyku na ak. rok 2023/2024 sa uskutočnilo 17. 8. 2023.  
 Prijímacie skúšky z biológie a chémie sa uskutočnili on- 
 -line formou na platforme MOODLE. Na prijímacie skúš- 
 ky sa prihlásilo 108 záujemcov, z  ktorých 68 sa prijíma- 
 cích testov aj zúčastnilo. Na základe dosiahnutých vý- 
 sledkov prijímacia komisia na svojom zasadnutí dňa 22. 
 8. 2023 rozhodla prijať na štúdium 65 študentov.
•	V súvislosti so začiatkom ak. roka 2023/2024 sa v mesia- 
 coch júl a august realizovali nasledovné aktivity:
 –	príprava rozvrhov na zimný semester v slovenskom aj 
  anglickom jazyku v dennej forme štúdia,
 –	príprava rozvrhov na zimný semester v slovenskom ja- 
  zyku v externej forme štúdia,
 –	príprava inštrukcií pre študentov a garantov predme- 
  tov k priebehu výučby, praxí a stáží a úvodov do štúdia,
 –	pracovné stretnutia s  novými študijnými poradcami 
  pre študentov prvých ročníkov,
 –	príprava a vydanie brožúry „Praktická príručka prváka“ 
  pre študentov prvých ročníkov v slovenskom aj anglic- 
  kom jazyku.

 stva spoločnosti Agrocontract Mikuláš, a. s., Ing. Mariá- 
 nom Záhumenským podpísaná zmluva o spolupráci.

•	Dňa 28. 8. 2023 sa uskutočnilo pracovné stretnutie za 
 účasti prof. Mgr. Ing. M. Sedmíkovej, Ph.D., z ČZU v Prahe,  
 prof. MVDr. A. Trbolovej, PhD., a rektora UVLF v Košiciach 
 zamerané na možnosti prípravy spoločného študijného 
 programu veterinárny asistent – špecialista.
•	Vedenie UVLF v  Košiciach pripravilo a schválilo návrh 
 zmien vnútorného predpisu Organizačný poriadok UVLF 
 v Košiciach a s tým súvisiacu zmenu Systemizácie pracov- 
 ných miest na UVLF v Košiciach.
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•	Letné mesiace júl a  august sa nesú prevažne v  dovo- 
 lenkovom duchu, napriek tomu sa jedná o obdobie, kto- 
 ré je dôležité pre absolventov, ktorí sa rozhodli pokračo- 
 vať v ďalšom štúdiu. Začiatkom júla sa uskutočnilo prijí- 
 macie konanie pre uchádzačov o  štúdium na  3. stupni 
 vysokoškolského vzdelávania v ak. roku 2023/2024 a po- 
 sledné augustové týždne boli venované obhajobám di- 
 zertačných prác za ak. rok 2022/2023.
•	Prijímacie skúšky doktorandov sa konali dňa 3. 7. 2023.  
 Rektorom UVLF boli za týmto účelom ustanovené štyri 
 komisie v  závislosti od študijných programov a  počtu 
 prihlásených uchádzačov. Celkovo bolo vypísaných 41 
 tém dizertačných prác (o 22 menej ako v minulom roku), 
 pričom 29 z nich predstavovali témy vypísané UVLF a 12 
 tém externými vzdelávacími inštitúciami – EVI (Centrum 
 biovied SAV v.v.i., Ústav fyziológie hospodárskych zvierat, 
 Parazitologický ústav SAV v  Košiciach a  Neuroimuno- 
 logický ústav SAV v Bratislave). Z počtu 41 tém boli len 
 3 témy určené pre štúdium v  externej forme (EF), všet- 
 kých ostatných 38 tém bolo vypísaných pre dennú for- 
 mu (DF) doktorandského štúdia. Na tieto témy sa prihlá- 
 silo spolu 32 uchádzačov, z toho 29 do DF a 3 do EF štú- 
 dia. Prijímacia komisia zasadala 12. 7. 2023. Do DF bolo 
 na UVLF prijatých 23 uchádzačov a do EF 3 uchádzači. Na 
 EVI boli prijatí 3 uchádzači len do DF. 9 tém, ktoré vypísali 
 EVI, zostalo neobsadených, z  tém UVLF zostali neobsa- 
 dené 2. Aj z  tohto dôvodu sa po predchádzajúcom vy- 
 hlásení dňa 24. 8. 2023 uskutočnilo druhé kolo prijímacie- 
 ho konania, na ktoré sa prihlásila a následne bola prijatá 
 1 uchádzačka do DF štúdia na tému vypísanú UVLF. Naj- 
 väčší záujem uchádzačov bol v  tomto roku o  študijné  
 programy veterinárna morfológia a  fyziológia (8),  vnú- 
 torné choroby zvierat (6) a hygiena chovu zvierat a život- 
 né prostredie (5).
•	Obhajoby dizertačných prác sa konali v dňoch 22. – 28. 8. 
 2023. V ak. roku 2022/2023 malo obhájiť dizertačné prá- 

Z agendy doc. MVDr. Jany Koščovej, PhD.,
prorektorky pre vedecko-výskumnú

činnosť a doktorandské štúdium

 ce 37 doktorandov, 21 v  dennej forme a  16 v  externej 
 forme (z toho 7 doktorandov zo SAV). Počas akademické- 
 ho roka štúdium prerušilo 7 študentov (5 v DF a 2 v EF),  
 do externej formy prestúpili 6 doktorandi, vylúčený bol 
 1, štúdium zanechali 3 doktorandi (2 v DF a 1 v EF) a 2 do- 
 ktorandi využívajú nadštandardnú dĺžku štúdia. Dizertač- 
 né práce v ak. roku 2022/2023 v  riadnom čase obhájilo 
 31 doktorandov (20 v DF, 11 v EF, pričom 7 z doktorandov 
 je zo SAV). Úspešnosť doktorandského štúdia takto do- 
 sahuje 84 %, čo je porovnateľné s najlepším výsledkom 
 dosiahnutým za posledné roky. Prerušené štúdium v ak. 
 roku 2022/2023 malo celkovo 16 doktorandov.
•	Dňa 3. 7. 2023 navštívila našu univerzitu Michaela Krško- 
 vá, generálna riaditeľka útvaru Úradu vlády SR, Výskum- 
 nej a inovačnej autority (VAIA) a zároveň tajomníčka Rady 
 vlády SR pre vedu, techniku a inovácie, ktorá predstavila 
 Národnú stratégiu výskumu, vývoja a  inovácií 2030 a 
 upriamila pozornosť na aktuálne výzvy na podporu 
 výskumu a inovácií z Plánu obnovy a odolnosti SR.
•	Dňa 19. 7. 2023 sa konalo online stretnutie s  názvom 
 Global Health za účasti ministra zdravotníctva SR Michala 
 Palkoviča, ktorého účelom bola diskusia o prioritách SR 
 vo vzťahu ku globálnemu zdraviu aj s  ohľadom na plá- 
 nované zriadenie Rady vlády SR pre globálne zdravie, a to 
 predovšetkým s dôrazom na skutočnosť, že zdravie nie je 
 možné vnímať izolovane, a  teda výlučne v  národnom 
 kontexte. 
•	V  júli sa uskutočnilo ďalšie stretnutie so spoluorganizá- 
 tormi zo SAV v súvislosti s organizovaním Seminára do- 
 ktorandov venovaného pamiatke akademika Boďu, ktorý 
 sa tohto roku uskutoční v  dňoch 9. – 10. 11. 2023, pri- 
 čom bolo konštatované, že prihlášky poslalo spolu 35 do- 
 ktorandov v  zastúpení študentov z  UVLF, UPJŠ, JLF UK, 
 SAV a UFHZ.
•	V rámci vedecko-výskumnej činnosti sa dňa 23. 8. 2023 
 konalo stretnutie koordinátorov dominantných oblastí 
 vedy a  výskumu (VaV), na ktorom koordinátori, zodpo- 
 vední za jednotlivé domény VaV na UVLF v  Košiciach, 
 prezentovali aktivity vyvíjané za účelom zvýšenia kvality 
 vedy a výskumu a zároveň predstavili stratégiu jednotli- 
 vých dominantných oblastí na najbližšie obdobie.

 
  
 
  

Z agendy
doc.  MVDr. Zuzany Kosteckej, PhD.,

prorektorky pre rozvoj školy
a hodnotenie kvality

•	Rektor UVLF na základe odporúčania vedenia schválil 
 vnútorný predpis Profesijný rozvoj vysokoškolských uči- 
 teľov, výskumných pracovníkov a ďalších zamestnancov 
 UVLF v Košiciach.
•	Rektor UVLF na základe odporúčania vedenia schválil 
 dokument Organizačné zabezpečenie ročného hodnote- 
 nia kvality študijných programov UVLF v Košiciach za aka- 
 demický rok 2022/23.
•	V súlade s vnútorným predpisom Profesijný rozvoj vyso- 
 koškolských učiteľov, výskumných pracovníkov a ďalších 
 zamestnancov UVLF v  Košiciach bola vypracovaná evi- 
 dencia absolvovaného ďalšieho vzdelávania zamestnan- 
 cami jednotlivých pracovísk.
•	Boli zrealizované dotazníkové prieskumy za rok 2022: 
  „Názory zamestnancov UVLF v Košiciach“, „Úroveň využí- 
 vania IKT zamestnancami“, „Účasť a úspešnosť vo vzdelá- 
 vaní zamestnancov“, „Frekvencia odmeňovania jednotliv- 
 cov a tímov“.

•	Bolo vykonané hodnotenie zamestnancov vedúcimi za- 
 mestnancami za rok 2022.
•	Dňa 16. 8. 2023 sa prorektorka pre rozvoj školy a hodno- 
 tenie kvality zúčastnila online stretnutia VetRepos Satelli- 
 te Meeting.
•	Bol zistený záujem zamestnancov nad 55 rokov o zapo- 
 jenie sa do Národného projektu Zlepšovanie digitálnych 
 zručností seniorov a ohrozených skupín vo verejnej sprá- 
 ve.
•	Bolo zvolané zasadnutie Sociálnej komisie v súvislosti so 
 žiadosťou o priznanie sociálnej výpomoci z dôvodu úmr- 
 tia rodinného príslušníka.
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Z agendy 
doc. MVDr. Oskara Nagya, PhD.,

prorektora pre klinickú činnosť a styk s praxou

•	Ako predseda Správnej rady Školského poľnohospo- 
 dárskeho podniku, n. o., Zemplínska Teplica zvolal dňa 
 10. júla 2023 na Univerzite veterinárskeho lekárstva a far- 
 mácie v Košiciach zasadnutie správnej rady, ktorého hlav- 
 ným bodom bolo prerokovanie Výročnej správy ŠPP, 
 n. o., za rok 2022. Na zasadnutí privítal členov Správ- 
 nej rady ŠPP, n. o., členov Dozornej rady ŠPP, n. o., rektora 
 UVLF v Košiciach prof. MVDr. Jozefa Nagya, PhD., vedenie 
 ŠPP, n. o., Zemplínska Teplica a členov vedenia UVLF v Ko- 
 šiciach. Riaditeľ ŠPP, n. o., Ing. Seňko prezentoval niekto- 
 ré dosiahnuté výsledky hospodárenia ŠPP a informoval 
 prítomných o hlavných aktivitách realizovaných na ŠPP 
 v roku 2022. Dôraz aktivít bol kladený na zabezpečova- 
 nie hlavnej činnosti pri realizácii praktického vzdeláva- 
 nia študentov UVLF v Košiciach a udržanie vyrovnaného 
 hospodárenia. Celkový hospodársky výsledok podniku 
 bol napriek všeobecne známej ťažkej situácii v  poľno- 
 hospodárstve kladný a darilo sa zabezpečiť počas celého 
 roka aj stavy zvierat v požadovaných počtoch potreb- 
 ných pre realizáciu praktických cvičení. V  diskusii sa 
 k  správe vyjadrili členovia správnej rady ŠPP, rektor a 
 členovia vedenia UVLF v  Košiciach. Poďakovali vedeniu 
 podniku za vypracovanie podrobnej správy,  ocenili po- 
 diel podniku na realizácii výchovno-vzdelávacej činnos- 
 ti aj v súvislosti so zložitými podmienkami v poľnohospo- 
 dárskej prvovýrobe. Pozitívne hodnotili pokračujúci  
 trend zveľaďovania podniku aj nákupom pozemkov,  
 starostlivosť podniku o  materiálno-technické zabezpe- 
 čovanie podmienok na realizáciu praktickej výučby,  
 ocenili dosiahnutie kladného hospodárskeho výsledku 
 podniku napriek problémom, ktoré v poľnohospodárstve 
 a hlavne v živočíšnej výrobe existujú. Na záver zasadnu- 
 tia členovia správnej rady schválili Výročnú správu ŠPP, 
 n. o., za rok 2022, účtovnú závierku a použitie hospodár- 
 skeho výsledku ŠPP, n. o., za rok 2022 v zmysle predlože- 
 ných návrhov.
•	V spolupráci s príslušnými pracoviskami UVLF spracoval  
 a informoval o stave údajov priebežného hodnotenia pl- 

 nenia požadovaných indikátorov vykonávanej klinickej 
 činnosti a realizovaných patologických pitiev za mesiace 
 apríl až jún 2023.
•	Riešil v  spolupráci s  vedením univerzity zastupovanie 
 MVDr. Adamčíkovej počas PN na pracovisku Veterinár- 
 neho diagnostického centra a  nástup MVDr. Janičkovej 
 na uvedené miesto.
•	Informoval o požiadavke z  jazdeckého areálu na nákup 
 prenosnej váhy pre možnosť prevažovania, a tým aj kon- 
 troly reálneho množstva dodaného objemového krmiva.  
•	Riešil podanie žiadosti o  registráciu prevádzkarne ÚZ 
 Rozhanovce pre chov nosníc na RVPS Košice – okolie 
 v  súvislosti s riešením zabezpečenia klinických stáží zo 
 študijného predmetu choroby hydiny.
•	Informoval o žiadosti Ing. Vinicaya o  možnosti financo- 
 vania nákupu nového skokového materiálu podľa návr- 
 hu potrebného pre jazdecké preteky v dôsledku zastara- 
 nia súčasného skokového materiálu a  už zvyšovania 
 finančných nákladov  opakovaných opráv.
•	Zaslal vyplnený informačný dotazník pre EVERI o univer- 
 zite ako člena EVERI pre potreby registrácie nového 
 štatútu tejto organizácie a aktualizácie údajov o univerzi- 
 te, ako aj vyjadrenie k návrhu nového štatútu EVERI a in- 
 formoval o zaslaní poďakovania z EVERI za realizáciu uve- 
 dených aktivít.
•	Informoval o žiadosti MVDr. Ľudmily Kováčovej, absol- 
 ventky UVLF v Košiciach, o možnosť absolvovania krátko- 
 dobej klinickej stáže na klinike vtákov, exotických a voľne 
 žijúcich zvierat. 
•	Informoval o žiadosti prof. Valockého, prednostu kliniky 
 koní, o možnosti obstarania koňa pre pedagogickú čin- 
 nosť od súkromného majiteľa bezodplatne.

Z agendy MVDr. Borisa Vojteka, PhD.,
prorektora pre medzinárodné vzťahy

a internacionalizáciu

•	Dňa 3. 7. 2023 bolo agentúrou EACEA (European Edu- 
 cation And Culture Executive Agency) zverejnené za- 
 mietavé stanovisko ku projektu európskych univerzít 
 SELENE 101124678. V  rámci podaného projektu partici- 
 povala okrem iných univerzít aj UVLF v Košiciach.
•	Z poverenia vedenia UVLF v Košiciach odoslal prorektor 
 Vojtek za UVLF deklaráciu, v ktorej vyjadrujeme záujem 
 a  odhodlanie naďalej participovať na projekte európ- 
 skych univerzít SELENE (ERASMUS-EDU-2024-EUR-UNIV),  
 ktorý pod správou University of agriculture in Krakow 
 bude znovu odoslaný na posúdenie. Súčasťou bude pre- 
 pracovanie a oprava častí projektu, ktoré boli hodnotené  
 ako nedostatočné.
•	V dňoch 6. – 12. 7. 2023 sa konal tretí ročník Detskej uni- 
 verzity DUVLF 2023. Súčasťou podujatia bola boli sláv- 
 nostná imatrikulácia a  promócia, ktorej sa zúčastnili aj 
 jednotliví členovia vedenia UVLF.
•	Dňa 19. 7. 2023 bola v Centrálnom registri zmlúv zverej- 
 nená nová dohoda o grante pre program Erasmus+ Pro- 
 jekt č. 2023-1-SK01-KA131-HED-000133218 na 181  566 
 eur pre roky 2023 – 2025.
•	Dňa 26. 7. 2023 bola na Ministerstvo školstva vedy, 
 výskumu a športu SR odoslaná záverečná správa z podu- 
 jatia NAFSA 75, ktorá sa konala v mesiaci máj vo Washing- 

 tone, na ktorej univerzitu reprezentovali prorektori Koš- 
 čová a Vojtek. Správa bola prijatá bez výhrad a náklady 
 spojené s účasťou budú zo strany ministerstva refundo- 
 vané.
•	Prorektor Vojtek informoval o  pripravovanej účasti na 
 výročnom stretnutí VetNEST 2023, ktoré sa bude konať v 
 dňoch 14 a 15. 9. 2023 v Belehrade. V tejto súvislosti bola 
 vypracované a odoslaná výročná správa VetNEST za UVLF  
 v Košiciach za rok 2022.
•	Prorektor Vojtek informoval o  pripravovanom stretnutí 
 na tému európskych univerzít, ktoré sa pod záštitou 
 SAAIC bude konať 7. 11. 2023 v Bratislave. 
•	Vedenie UVLF v Košiciach schválilo žiadosť klubu IVSA o 
 organizovanie Uvítacieho pikniku 2023, ktorý je plánova- 
 ný na 21. 9. 2023.
•	Prorektor Vojtek informoval o ponukách spoločností Sky 
 Education a Bolashaq na účasť na vzdelávacích veľtrhoch 
 v Azerbajdžane, Kazachstane a Uzbekistane.
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Z agendy Ing. Róberta Schrétera, PhD.,
kvestora

8 www.uvlf.sk

• Dňa 7. 11. 2019 sa prorektorka prof. Trbolová zúčastnila 
 zasadnutia EVERI komisie, ktoré sa uskutočnilo v Bruseli. 
 Na stretnutí sa rokovalo o otázkach vzdelávania 
 zameraného na stratégiu „Day – 1 kompetencií“, 
 podpory EAEVE implementácie do akreditačného 
 systému veterinárneho vzdelávania a podpory spoluprá- 
 ce s IVSA. Ďalej sa rokovalo o zámeroch vo vede a 
 priemysle v súvislosti s významom veterinárnej profesie.
• Začiatkom novembra bola riešená problematika 
 praktickej výučby na kadáveroch na klinike malých 
 zvierat a na katedre patologickej anatómie, nakoľko 
 pôvodná zmluva s asanačnou službou bola zrušená a 
 túto prebral nový štatutár. V priebehu mesiaca novem- 
 ber boli uskutočnené rokovania s novým štatutárom 
 asanačnej služby v Košiciach a bola podpísaná aj nová 
 zmluva o odbere vedľajších živočíšnych produktov.  
• Na základe informácie kliniky prežúvavcov o nefunkčnos- 
 ti acidobázického prístroja, ktorý je jediným prístrojom 
 pre všetky klinické pracoviská na UVLF, bol urgentne 
 riešený nákup nového prístroja na meranie acidobázy.  
 Prístroj bol zakúpený a je k dispozícii pre všetky klinické 
 pracoviská na klinike prežúvavcov. 
• V dňoch 18. 11. – 21. 11. 2019 našu univerzitu navštívili  
 zástupcovia z Poľnohospodárskej univerzity Bila 
 Tserkva, akad. prof. M. Rublenko, prof. S. Rublenko, doc. 
 M. Utechenko, doc. O. Eroshenko a doc. T. Tsarenko.  

 Účelom návštevy bola konzultačná a poradenská 
 činnosť súvisiaca s prípravou ich univerzity na akreditáciu 
 a evalváciu EAEVE komisiou.
• Na základe požadovaných odoslaných informácií od 
 prednostov kliník prorektorka Trbolová spracovala a 
 predložila na vedení Vyhodnotenie klinickej činnosti na 
 UVLF v Košiciach za akademický rok 2018/2019. Súčas- 
 ne bola spracovaná aj SWOT analýza z jednotlivých kliník.
• V dňoch 21. 11. – 23. 11. 2019 sa prorektorka prof. 
 Trbolová zúčastnila na Sneme KVL SR na Štrbskom ple- 
 se, kde informovala o spolupráci medzi UVLF v Košiciach 
 a KVL SR a tiež aj o možnostiach vykonávania odbor- 
 ných stáží SVL na klinických pracoviskách UVLF v 
 Košiciach.
• Koncom mesiaca november bola riešená požiadavka 
 o zmene v Štatúte Etickej komisie na UVLF v Košiciach.
• Dňa 2. 12. 2019 sa prorektorka Trbolová zúčastnila na 
 zasadnutí kliniky koní; na programe bolo riešenie slu- 
 žieb a systém preplácania pohotovostných služieb, 
 prednosta kliniky koní informoval o zrušení pod- 
 kúvačského seminára plánovaného na 22. a 23. 11. 2019 
 na UVLF v Košiciach; ďalšia informácia prednostu bola 
 o funkcii doc. MVDr. J. Bíleka, PhD., pri koordinácii klinic- 
 kej činnosti.
• Začiatkom decembra prebiehali rokovania k návrhu 
 o participácii UVLF/KMZ v systéme duálneho vzdelávania 
 určeného pre Strednú odbornú školu veterinárnu v Barci. 
 V súčasnom období nie je možné realizovať na uvede- 
 nom pracovisku systém duálneho vzdelávania; KMZ bu- 
 de však naďalej poskytovať praxe pre študentov zo 
 Strednej odbornej veterinárnej školy v Barci na základe  
 pôvodne podpísanej zmluvy.

Z agendy
prof. MVDr. Alexandry Trbolovej, PhD.,

prorektorky pre klinickú činnosť a styk s praxou

Z agendy Ing. Róberta Schrétera, PhD.,
kvestora

• V novembri a decembri naďalej pokračovali stavebné 
 práce na znížení energetickej náročnosti pavilónu 
 17 a 36. Pavilón 25 bol zhotoviteľom univerzite odovz- 
 daný a bude prebiehať kolaudačné konanie a 
 odstraňovanie prípadných nedostatkov. Realizácia 
 zníženia energetickej náročnosti pavilónu 35 sa posunu- 
 la do fázy dokončovacích prác. V decembri boli 
 spracované dodatky na stavby P 17 a P 35.
• Žiadosti o poskytnutie NFP na zníženie energetickej 
 náročnosti P 12 a P 14 sa stále nachádzajú v štádiu 
 administratívnej kontroly, rovnako ako aj všetky žiadosti 
 v rámci výziev na dlhodobý strategický výskum.
• Tretia etapa rekonštrukcie oplotenia na ulici Kostolianska  
 nebola úplne ukončená do konca roku vzhľadom na 
 počasie. Úplné ukončenie prác sa očakáva v apríli.
• V novembri získala univerzita dodatočných 50 tisíc eur  
 na realizáciu rekonštrukcie pavilónu P 39, kde práce stále 
 prebiehajú.

 predniesol Dr. h. c. prof. RNDr. Jozef Čižmárik, PhD. Ďal- 
 šia prednáška bola venovaná histórii časopisu Lekárnické 
 listy od RNDr. Tatiany Kubovičovej a Mgr. Petra Krajčovi- 
 ča, PhD. O procese vývoja nových liekov hovoril 
 prof. PharmDr. Ján Klimas, PhD., a Moderné nástroje v 

 komunikácii s farmaceutmi priblížil vo svojej prednáške 
 PharmDr. Martin Dočkal. Odbornú časť uzavrel prezi- 
 dent SLeK PharmDr. Ondrej Sukeľ prednáškou o 
 publikačnej a osvetovej činnosti Slovenskej lekárnickej 
 komory.

• Realizovali sa aj ďalšie rekonštrukčné práce na 
 študentských domovoch z účelovo vyčlenených 
 finančných prostriedkov z MF SR. Univerzita sa podarilo 
 získať aj zvyšných 200 tisíc eur, čím boli univerzite 
 pridelené všetky účelovo vyčlenené finančné prostriedky 
 z MF SR.
• V decembri bola realizovaná aj úprava bežnej dotácie 
 rozdelením bežnej dotácie na dofinancovanie vzdeláva- 
 cej činnosti verejných vysokých škôl podľa per- 
 centuálneho podielu na výkone vo vzdelávaní.
• V decembri bola zverejnená metodika rozpisu dotácií 
 zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám na rok 
 2020. V porovnaní s rokom 2019 nastávajú pre rok 2020 
 v metodike rozpisu finančných prostriedkov menej 
 významné zmeny. (7) Metodika a rozpis vychádzajú 
 z vládneho návrhu zákona o štátnom rozpočte na rok 
 2020, pričom výdavky štátneho rozpočtu v rámci  
 programu 077 – Vysokoškolské vzdelávanie a veda, 
 sociálna podpora študentov vysokých škôl sú na 
 rok 2020 v sume 611 544 226 €. Na transfer vysokým 
 školám ministerstvo rozpočtuje sumu 602 965 667 €. 
 Za navýšením finančných prostriedkov oproti roku 2019 
 je najmä valorizácia platov. (8) Vplyv dopadov valorizácie 

•	Ku koncu augusta naďalej prebiehali práce na projektoch 
 znižovania energetickej náročnosti pavilónov 4 a 6. Ko- 
 laudácia pavilónu  39 prebehne 7. 9. 2023.  Pokračujú aj 
 stavebné práce na príprave priestorov pre materskú ško- 
 lu.
•	UVLF v auguste uzavrela zmluvu o poskytnutí prostried- 
 kov mechanizmu na projekt na obnovu pavilónu 8-9 
 v rámci Plánu obnovy SR vo výške 1 641 730 eur, nasledu- 
 je fáza verejného obstarávania.
•	V júli boli podané žiadosti na MH SR – žiadosti o poskyt- 
 nutie dotácie na pokrytie dodatočných nákladov v 
 dôsledku zvýšenia cien plynu a elektriny za mesiac máj  
 2023 (celkové náklady: 171 819 eur, hradené z MH SR: 
 47 716 eur) a žiadosti o poskytnutie dotácie na pokrytie 
 dodatočných nákladov v dôsledku zvýšenia cien plynu a 
 elektriny za mesiac jún 2023 (celkové náklady: 135 780 
 eur, hradené z MH SR: 35 916 eur).  K polroku 2023 zapla- 
 tila UVLF za energie celkovo 1 750 687 eur. MH SR schvá- 
 lilo za prvý polrok žiadosti o poskytnutie dotácie na po- 
 krytie dodatočných nákladov v dôsledku zvýšenia cien 
 plynu a elektriny v celkovej výške 510 617 eur. Oproti ce- 
 nám v roku 2021 sa jedná o nárast o 1,3 milióna eur za 
 prvý polrok. UVLF intenzívne pracuje na získaní dodatoč- 
 ných finančných prostriedkov na krytie týchto zvýšených 
 nákladov.
•	V auguste sa začala rekonštrukcia hlavných úsekov vnú- 
 tornej cestnej siete v areáli UVLF na Komenského 73.
•	Napriek deklarácii MŠVVaŠ SR, že metodika delenia dotá- 
 cií pre VVŠ bude známa v máji, nestalo sa tak ani ku koncu 
 augusta. •	V  rámci Plánu obnovy SR boli vyhlásené výzvy 08I01- 

 20-V05 Podpora pri strategickom rozvoji infraštruktúry 
 vysokých škôl a 08I01-20-V04 Komplexná modernizácia 
 budov a internátov verejných a štátnych vysokých škôl. 
 UVLF zvažuje s partnermi z TUKE a UPJŠ, či sa zapojí do 
 výzvy 08I01-20-V05, ktorej cieľom je vznik konzorcia vy- 
 sokých škôl. Do výzvy 08I01-20-V04 sa ULVF plánuje 
 zapojiť, podmienkou sú ukončené verejné obstarávania. 
 Študentské domovy v rámci výzvy 08I01-20-V04 riešené 
 nebudú, nakoľko UVLF nevie splniť podmienku úspory 
 primárnej energie.

Zasadnutia akademického senátu

 Dňa 13. júla 2023 sa pred letnými prázdninami usku-
točnilo ďalšie, v  poradí už jedenáste riadne zasadnutie 
Akademického senátu Univerzity veterinárskeho lekárstva 
a farmácie v Košiciach vo funkčnom období 2022 – 2026. Na 
rokovaní, ktoré prebiehalo v posluchárni P 34, sa zúčastnilo 
22 členov oboch častí akademického senátu, členovia ve-
denia univerzity na čele s rektorom prof. Jozefom Nagyom, 
PhD., a hostia z  radov akademickej obce univerzity. Zasad-
nutie otvoril a viedol predseda akademického senátu prof. 
MVDr. Slavomír Marcinčák, PhD., ktorý privítal členov AS 
UVLF, vedenie a hostí. Po schválení programu a zvolení čle-

nov mandátovej a návrhovej komisie pokračovalo rokovanie 
11. riadneho zasadnutia AS podľa schváleného programu. 
Za členov mandátovej a návrhovej komisie boli navrhnutí 
a zvolení: za predsedu prof. MVDr. Pavol Mudroň, PhD., za 
členov RNDr. Lucia Váhovská, PhD., a študent Dávid Frandel. 
Komisia konštatovala 83 % účasť v zamestnaneckej časti AS, 
78 % účasť v študentskej časti a celkovú účasť v obidvoch 
komorách AS 81 %, čím potvrdila akademický senát za uzná-
šaniaschopný. Za overovateľov zápisnice boli určení MVDr. 
Ľubica Horňáková, PhD., a študent MVDr. Andrej Makiš. Na 
úvod rokovania predseda AS odovzdal nastupujúcemu čle-
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novi študentskej časti AS Simone Gjašikovej, študentke 3. 
ročníka ŠP farmácia, vymenúvací dekrét člena AS UVLF. V 
rámci kontroly uznesení rektor prof. Nagy predniesol záve-
rečnú správu „Analýza činnosti Účelového zariadenia pre 
chov a choroby zveri, rýb a včiel v Rozhanovciach a Jazdec-
kého areálu UVLF“. Po diskusii a  pozitívnom akceptovaní 
vykonaných krokov bola správa prijatá. V ďalšom priebehu 
zasadnutia vystúpili vo svojich príspevkoch členovia AS a 
predkladatelia materiálov na rokovanie: rektor MVDr. Jozef 
Nagy, PhD., prorektor MVDr. Martin Tomko, PhD., a kvestor 
Ing. Róbert Schréter, PhD. Po vyčerpaní všetkých bodov 
programu predseda AS poďakoval prítomným za účasť, čle-
nom senátu za úspešný priebeh rokovania AS a 11. riadne 
zasadnutie ukončil.

Program:
 1.  Otvorenie
 2.  Voľba mandátovej a návrhovej komisie AS UVLF v Ko- 
   šiciach
 3.  Odovzdanie dekrétu nastupujúcemu členovi študent- 
   skej časti AS UVLF v Košiciach 
 4.  Kontrola uznesení 
 5.  Správa o činnosti Predsedníctva AS UVLF v Košiciach 
   za uplynulé obdobie
 6.  Návrh zmien vnútorného predpisu Postup pri prijíma- 
   com konaní, Štatút a rokovací poriadok prijímacej 
   a odvolacej komisie na UVLF v Košiciach
 7.  Návrh zmien vnútorného predpisu Školné a poplatky 
   spojené so štúdiom na UVLF v Košiciach platné na aka- 
   demický rok 2024/2025
 8.  Návrh na stanovenie počtu prijímaných uchádzačov, 
   podmienky prijatia, hodnotenie prijímacieho konania 
   a ďalších podmienok prijatia na UVLF v Košiciach na 
   ak. rok 2024/2025
 9.  Rôzne
 10. Záver

AS UVLF v Košiciach
 
a) schvaľuje:
Uznesenie č. 11/3/VII/2023
Návrh zmien vnútorného predpisu Postup pri prijímacom 
konaní, Štatút a rokovací poriadok
prijímacej a odvolacej komisie na UVLF v Košiciach
Uznesenie č. 11/4/VII/2023
Návrh vnútorného predpisu Školné a poplatky spojené so 

štúdiom na UVLF v Košiciach platné
na akademický rok 2024/2025
Uznesenie č. 11/5/VII/2023
Návrh na stanovenie počtu prijímaných uchádzačov, pod-
mienky prijatia, hodnotenie Prijímacieho konania a ďalších 
podmienok prijatia na UVLF v Košiciach na ak. rok 2024/2025 
so schváleným dodatkom na odpustenie školného pre 3. 
stupeň VŠ vzdelávania študijného programu vyučovaného v 
anglickom jazyku, po absolvovaní ktorého získa dvojitý ale-
bo spoločný diplom
Uznesenie č. 11/6/VII/2023
Zaradenie nového člena študentskej časti AS do pracovného 
výboru pre vedecko-výskumnú činnosť
Uznesenie č. 11/7/VII/2023
Záverečnú správu „Analýza činnosti Účelového zariadenia 
pre chov a choroby zveri, rýb a včiel v Rozhanovciach a Jaz-
deckého areálu UVLF“ k uzneseniu č. 3/3/X/2022

b) berie na vedomie:
Správu o činnosti predsedníctva Akademického senátu 

UVLF v Košiciach za uplynulé obdobie

 Dňa 24. augusta 2023, krátko po oficiálnom ukončení 
letných akademických prázdnin, sa uskutočnilo ďalšie, v po-
radí už dvanáste riadne zasadnutie Akademického senátu 
Univerzity veterinárskeho lekárstva a  farmácie v  Košiciach 
vo funkčnom období 2022 – 2026. Na rokovaní, ktoré pre-
biehalo v  posluchárni P 34, sa zúčastnilo 22 členov oboch 
častí akademického senátu, členovia vedenia univerzity na 
čele s rektorom prof. Jozefom Nagyom, PhD., a hostia z ra-
dov akademickej obce univerzity. Zasadnutie otvoril a viedol 
predseda akademického senátu prof. MVDr. Slavomír Mar-
cinčák, PhD., ktorý privítal členov AS UVLF, vedenie a hostí. 
Po schválení programu a zvolení členov mandátovej a návr-
hovej komisie pokračovalo rokovanie 12. riadneho zasadnu-
tia AS podľa schváleného programu. Za členov mandátovej 
a návrhovej komisie boli navrhnutí a zvolení: za predsedu 
doc. MVDr. Juraj Toporčák, PhD., za členov doc. MVDr. Ladi-
slav Molnár, PhD., a študent Jakub Máčalka. Komisia konšta-
tovala 89 % účasť v zamestnaneckej časti AS, 67 % účasť v 
študentskej časti a celkovú účasť v obidvoch komorách AS 
81 %, čím potvrdila akademický senát za uznášaniaschopný. 
Za overovateľov zápisnice boli určení doc. MVDr. František 
Zigo, PhD., a študentka Simona Gjašiková. V priebehu zasad-
nutia vystúpili vo svojich príspevkoch členovia AS a pred-
kladatelia materiálov na rokovanie: rektor MVDr. Jozef Nagy, 
PhD., a prorektor MVDr. Martin Tomko, PhD. K viacerým bo-
dom programu bola konštruktívna diskusia, z čoho vyplynuli 
pozmeňujúce návrhy vo viacerých predkladaných materiá-
loch. Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda AS 
poďakoval prítomným za účasť, členom senátu za úspešný 
priebeh rokovania a 12. riadne zasadnutie AS ukončil.

Program:
1.  Otvorenie
2.  Voľba mandátovej a návrhovej komisie AS UVLF v Koši- 
  ciach
3.  Kontrola uznesení 
4.  Správa o činnosti Predsedníctva AS UVLF v Košiciach za 
  uplynulé obdobie – preskúmanie rozhodnutí o neprijatí
5.  Návrh zmien vnútorného predpisu Pracovný poriadok 
  UVLF v Košiciach
6.  Návrh zmien vnútorného predpisu Organizačný poria- 
  dok UVLF v Košiciach
7.  Návrh zmien systemizácie pracovných miest na UVLF 
  v Košiciach
8.  Návrh vnútorného predpisu Disciplinárny poriadok pre 
  študentov UVLF a rokovací poriadok disciplinárnej ko- 
  misie
9.  Návrh na zloženie Disciplinárnej komisie pre študentov 
UVLF v Košiciach
10. Návrh zmien vnútorného predpisu Študijný poriadok 
UVLF v Košiciach
11. Rôzne
12. Záver

AS UVLF v Košiciach 

a) schvaľuje:
Uznesenie č. 12/3/VIII/2023
Návrh zmien vnútorného predpisu Pracovný poriadok UVLF 
v Košiciach
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Uznesenie č. 12/4/VIII/2023
Návrh zmien vnútorného predpisu Organizačný poriadok 
UVLF v Košiciach s pozmeňujúcimi
návrhmi v čl. 10 bod 5 a čl. 14
Uznesenie č. 12/5/VIII/2023
Návrh zmien systemizácie pracovných miest na UVLF v Koši-
ciach s pozmeňujúcimi návrhmi
Uznesenie č. 12/6/VIII/2023
Návrh vnútorného predpisu Disciplinárny poriadok pre štu-
dentov UVLF a rokovací poriadok
disciplinárnej komisie
Uznesenie č. 12/7/VIII/2023
Návrh na zloženie Disciplinárnej komisie pre študentov 
UVLF v Košiciach
Uznesenie č. 12/8/VIII/2023
Návrh zmien vnútorného predpisu Študijný poriadok UVLF v 

Košiciach s pozmeňujúcimi návrhmi v časti A čl. 5 bod 3b, čl. 
27 bod 6, čl. 28 bod 11; v časti B čl. 9 bod 16, čl. 23 bod 11 a 
14, čl. 25 bod 6, 8i, 8j
Uznesenie č. 12/9/VIII/2023
Rozhodnutia rektora UVLF v Košiciach o neprijatí na štúdium 
v ŠP farmácia (22 žiadostí), ŠP všeobecné veterinárske lekár-
stvo (35 žiadostí), ŠP vzťah – človek a jeho využitie v canis-
terapii a hipoterapii– DF (6 žiadostí), ŠP kynológia – DF (8 
žiadostí)

b) berie na vedomie:
Správu o činnosti Predsedníctva Akademického senátu 
UVLF v Košiciach za uplynulé obdobie

prof. MVDr. Slavomír Marcinčák, PhD.
predseda akademického senátu

Z univerzitného zápisníka

 Spoločnosť AGEL SK, Univerzita veterinárskeho le-
kárstva a  farmácie v  Košiciach (UVLF) a  Vzdelávací, 
vedecký a  výskumný inštitút AGEL (VVAVIA) podpísali 
Rámcovú zmluvu o vzájomnej spolupráci. Cieľom spolu-
práce subjektov je aplikácia poznatkov vedy a výskumu v 
rámci riešenia aktuálnych a koncepčných úloh, skvalitňova-
nie realizácie odborných aktivít a riešenie úloh vyplývajú-
cich z potrieb zmluvných strán. Slávnostný podpis zmluvy 
sa uskutočnil v pondelok 14. augusta 2023 v Nemocnici 
AGEL Košice-Šaca. S výsledkami spolupráce sa v budúcnos-
ti stretnú pacienti s poškodením kože po popáleninách, 
vrede predkolenia a diabetickej nohe, s traumatickým po-
škodením chrupky a kostného tkaniva.
 Podpisom zmluvy sa zmluvné strany dohodli na aktívnej 
kooperácii pri rozvoji vedeckej spolupráce, zdieľaní skúse-
ností, transfere nových technológií, spoločnej účasti na ve-
deckých a technologických projektoch a organizovaní spo-
ločných bilaterálnych sympózií, seminárov a  konferencií. 
V oblasti vedy a výskumu sa zaviazali zosúladiť výskumné 
aktivity vedúce k  obojstrannému prospechu, využívaním 
intelektuálnych, materiálno-technických a  priestorových 
zdrojov zmluvných strán. Súčasťou spoločných aktivít bude 
vzájomná pomoc a poradenstvo pri budovaní svojich tech-
nologických parkov a prístrojového vybavenia a v prípade 
potreby aj vzájomné zapožičiavanie prístrojového vybave-
nia s cieľom zefektívniť vedeckú spoluprácu a zaistiť syner-
giu. Subjekty budú kooperovať pri výbere spoločných ob-

UVLF, spoločnosť AGEL SK a jej vedecký inštitút
podpísali rámcovú zmluvu o vzájomnej spolupráci

Napísala a spracovala 
Zuzana Bobriková

lastí výskumu, v ktorých bude následne rozvíjaná spoločná 
vedecká spolupráca. Zmluvné strany majú záujem o spolu-
prácu pri výskume jednostopkatých lalokov kože na expe-
rimentálnych zvieratách s cieľom získania zručností lekárov 
v mikrochirurgii, výskume aplikácie nanotechnologických 
obväzov pri liečbe chronických rán v experimentálnej me-
dicíne, pri využití biomateriálov v regulácii chrupkového a 
kostného tkaniva a o spoločné využitie medicínskeho a prí-
strojového vybavenia. 
 Pre Univerzitu veterinárskeho lekárstva a farmácie v Koši-
ciach je podpis Rámcovej zmluvy o spolupráci posunutím 
doterajšej spolupráce na vyššiu úroveň.  „Stávame sa par-
tnermi, ktorí chcú maximálne využívať svoje kapacity na zvý-
šenie kvality vzdelávacieho procesu a vedeckovýskumnej čin-
nosti. Chceme spoločne uplatňovať najmodernejšie poznatky 
vedy, výskumu a  vzdelávania, využívať špičkové medicínske 
a  prístrojové vybavenie, získavať podporu pre ďalšie spoloč-
né projekty, prepájať teóriu s  praxou a  prinášať obyvateľom 
Slovenska výsledky tejto spolupráce v  podobe nových bio-
materiálov a liečebných postupov zvyšujúcich kvalitu života. 
Spoločný výskum a testovanie na zvieracích modeloch umož-
ňuje rýchlejšiu aplikáciu výsledkov výskumov do praxe v hu-
mánnej medicíne. Verím, že ako partneri máme šancu získať 
nielen viac poznatkov, vedomostí, skúseností, výsledkov, ale 
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aj reálnej materiálnej podpory,“ konštatuje rektor UVLF prof. 
MVDr. Jozef Nagy, PhD.  Spolupráca troch subjektov po-
tvrdzuje aj význam zjednocujúceho konceptu spoločného 
zdravia, tzv. One Health, ktorého cieľom je trvalo udržiavať 
rovnováhu a optimalizovať zdravie ľudí, zvierat a ekosysté-
mov.
 UVLF spolupracuje so spoločnosťou AGEL SK a jej vzde-
lávacím, vedeckým a  výskumným inštitútom už viac ako 
desaťročie predovšetkým v oblasti regeneračnej medicíny 
kože a tvrdých tkanív. Výskumný kolektív UVLF, ktorý tvo-
ria prof. MVDr. Ján Danko, PhD., doc. MVDr. Lenka Kre-
šáková, PhD., doc. MVDr. Katarína Vdoviaková, PhD., a 
MVDr. Filip Humeník, PhD., úzko spolupracuje s Klinikou 
popálenín a rekonštrukčnej chirurgie pri riešení problema-
tiky regenerácie kože po popáleninách, vrede predkolenia 
a  diabetickej nohe s  využitím biomateriálov kombinova-
ných s celulárnou a acelulárnou terapiou. S Klinikou musku-
loskeletálnej a  športovej medicíny hľadajú vhodnú tera-
piu pre pacientov s  prevažne traumatickým poškodením 
chrupky a kostného tkaniva. V prípade chrupky ide hlavne 
o chondrálne a osteochondrálne defekty, pri kostnom tka-
nive o kostné cysty a parciálne defekty kostrového systé-
mu. „Pri výskumnej práci využívame možnosti širšieho spektra 
zobrazovacích metód ako je magnetická rezonancia (MRI), 
počítačová tomografia (CT) a RTG na Klinike rádiológie Ne-
mocnice AGEL Košice-Šaca. V súčinnosti s jej odborníkmi sme 
realizovali aj testovanie na animálnych modeloch na našej 
univerzite. Výsledky výskumu sme spoločne prezentovali na 
konferenciách, publikovali v  zahraničných odborných časo-
pisoch a tvoria základ pre spoločne podané projekty,“ vysvet-
ľuje vedecko-výskumný pracovník Katedry morfologických 
disciplín UVLF prof. MVDr. Ján Danko, PhD.

 „Spoločnosť AGEL SK, a. s., ako 
najväčší súkromný poskytovateľ 
zdravotnej starostlivosti na Slo-
vensku, kladie enormný dôraz 
nielen na pregraduálne, postgra-
duálne a  kontinuálne vzdeláva-
nie zdravotníckych pracovníkov, 

ale svoje aktivity čoraz viac zameriava aj na bazálny výskum. 
Práve tento vnímame ako bezhraničnú studnicu vedeckých 
ideí, ktoré pod správnym vedením erudovaných výskumníkov 
majú reálnu šancu na aplikáciu do každodennej, z nášho po-
hľadu predovšetkým klinickej, liečby. Je poľutovaniahodné, 
kam sa za posledných tridsať rokov tá skutočná základná vý-
skumná činnosť v Slovenskej republike dostala. Preto za veľké 
pozitívum považujeme, že napriek nepochopiteľnej nepriazni 
a  dlhoročnému podfinancovaniu dokázala nielen prežiť, ale 
vytvárať a pripravovať mnohé výskumné projekty, ktoré dnes 
máme ambíciu transformovať do humánnej medicíny a  kli-
nickej praxe,“ uviedol podpredseda predstavenstva Nemoc-
nice AGEL Košice-Šaca a riaditeľ Vzdelávacieho, vedeckého 
a výskumného inštitútu AGEL, n. o., MUDr. Jozef Pribula, 
PhD., MBA. Zároveň dodal, že ak chceme rozvíjať nové te-
rapeutické postupy a  metódy, tieto sa bez bazálneho vý-
skumu nezaobídu. „Považujeme preto za svoju morálnu po-
vinnosť jeho maximálnu podporu. Spolupráca na čiastkových 
projektoch s Univerzitou veterinárskeho lekárstva v Košiciach 
prebieha už niekoľko rokov. Profesor Danko so svojím tímom 
spolupracovníkov s absolútnym nasadením aj v rámci veľmi li-
mitovaných možností dokázali, že tam, kde je trpezlivosť, vôľa 
a predovšetkým zdravé zanietenie a viera v pozitívny výsledok, 
dokáže veda priam zázraky. Dôkazom sú nám dnes už hma-
tateľné výsledky ich dlhoročných výskumných prác, ktorých 
výsledky boli publikované vo významných vedeckých peri-
odikách. Podpis zmluvy o spolupráci s UVLF pre nás znamená 
potvrdenie toho, čo aj bez písomného základu v Košiciach nie-
len excelentne roky funguje, ale prináša také vedecké výsled-
ky, ktoré vedia v  krátkom čase pomôcť mnohým pacientom 
pri liečbe ochorení a poškodení tkanív v humánnej medicíne. 
Veríme, že ďalším zintenzívnením spolupráce a  prenesením 
týchto výsledkov do klinického skúšania budeme môcť našim 
pacientom reálne poskytnúť inovatívne postupy s  výrazným 
vplyvom na kvalitu ich života,“ povedal MUDr. Jozef Pribula, 
PhD., MBA.

Medzi ocenenými na AGROKOMPLEXE aj rektor UVLF
 Oceňovanie mimoriadnych osobností, ktoré sa 
svojou odbornou, neraz celoživotnou prácou zaslú-
žili o rozvoj pôdohos-
podárstva či potravi-
nárstva, bolo súčasťou 
tohtoročného 48. roč-
níka medzinárodnej 
výstavy Agrokomplex 
v  Nitre. Minister  pôdo-
hospodárstva a  roz-
voja vidieka Jozef Bí-
reš udelil vo štvrtok 17. 
augusta 2023  na sláv-
nostnom galavečere 27 
rezortných vyzname-
naní, päť špeciálnych 
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cien ministra  a spolu s Národným výstaviskom Agrokom-
plex, š. p. udelil osem ocenení Zlatý kosák vystavovateľom 
v kategóriách veda a výskum a rastlinná výroba a mechani-
zácia. Špeciálnu cenu ministra AKADEMIK za významný 
prínos k rozvoju a propagácii poľnohospodárstva prevzal 
rektor Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie v Ko-
šiciach prof. MVDr. Jozef Nagy, PhD. 
 Rezortné vyznamenania – Zlaté medaily prevzali aj ria-

diteľ Inštitútu vzdelávania veterinárnych lekárov MVDr. Jo-
zef Pokorný za dlhoročné úspešné vedenie Inštitútu vzde-
lávania veterinárnych lekárov a aktívnu publikačnú činnosť 
v oblasti veterinárneho lekárstva, a člen prezídia Komory 
veterinárnych lekárov SR a člen Správnej rady UVLF MVDr. 
Ladislav Stodola za celoživotnú prácu v oblasti veterinár-
nej medicíny a za rozvoj Komory veterinárnych lekárov SR. 
Srdečne blahoželáme!

Len mierne navýšenie cien za ubytovanie v internátoch

 UVLF v Košiciach ubytováva svojich študentov v Študent-
ských domovoch na Ceste pod Hradovou č. 11 a 13. Celková 
ubytovacia kapacita ŠD UVLF je 833 lôžok. 
 Počas leta pokračovala rekonštrukcia izieb v budove ŠD 
13. Po opravách už bolo odovzdaných 12 dvojlôžkových 
izieb na treťom poschodí a 12 dvojlôžkových izieb na štvr-
tom poschodí. Na konci augusta bolo odovzdaných ďalších 
12 dvojlôžkových izieb na druhom poschodí. Na prízemí sa 
dokončuje päť apartmánových izieb vyššieho štandardu. 
V  novom akademickom roku sa plánuje s  pokračovaním 
rekonštrukcie v izbách po jednotlivých poschodiach, ale aj 
v umyvárňach a toaletách. 
 UVLF od 1. septembra 2023 len veľmi mierne navyšuje 
ceny za ubytovanie vo svojich študentských domovoch 
na Ceste pod Hradovou. Úprava výšky poplatkov o  2,85 
percenta bola navrhnutá a  schválená na základe analýzy 
spotreby energetických médií, odpadu a údržby na nasle-

dujúci akademický rok. Základný poplatok pre jednu osobu 
v dvojposteľovej izbe bol stanovený na 72 eur za mesiac. 
Všetky ceny sú zahrnuté do aktualizovaného Cenníka tova-
rov, prác a služieb univerzity s platnosťou od 1. septembra 
2023. 
 V novom akademickom roku 2023/24 budú študenti za 
mesiac ubytovania platiť od 72 do 105 eur podľa toho, či 
ide o jedno alebo dvojposteľovú izbu, prípadne zrekonštru-
ovanú izbu. Vlani to bolo od 70 do 102 eur. Poplatky pre 
zahraničných študentov v  internátnej izbe sú od 102 do 
142 eur (doteraz od 99 do 138 eur). O spomínanú miernu 
čiastku sa navyšujú aj poplatky za ubytovanie v apartmá-
noch a poplatky za ubytovanie hostí.



fekčné choroby koní a ďal-
ších. Viac ako 15 rokov bol 
garantom a  spolugaran-
tom študijného predmetu 
tropická veterinárna me-
dicína. Bol vedúcim stáží, 
vedúcim učiteľom prvých 
ročníkov, školiteľom baka-
lárskych, diplomových a di-
zertačných prác. Bol spolu-
autorom orálnej antirabic-
kej vakcíny určenej pre imunizáciu líšok hrdzavých ako aj 
parenterálnej vakcíny proti hemoragickej chorobe králikov. 

 V horúce letné dni sme len veľmi ťažko a s hlbokým zár-
mutkom prijali správu o odchode nášho dlhoročného pria-
teľa a kolegu, nášho Bobyho. Pod týmto menom si ho bude 
pamätať množstvo bývalých študentov, pre ktorých bol 
nielen učiteľom, ale po spoločne strávenom čase aj verným 
priateľom. Róbert sa v pamäti kolegov na univerzite zapísal 
najmä svojou bezprostrednou povahou, optimizmom a zá-
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Veteránski orientační bežci si vyskúšali areál univerzity

 V Košiciach sa v piatok 11. 
augusta 2023 začali prvými 
tréningami Veteránske maj-
strovstvá sveta v orientač-
nom behu (World Masters 
Orienteering Champions-
hips -  WMOC).  Miestom pr-

vých behov sa stal aj areál UVLF v Košiciach. Často v ňom 
zablúdia noví študenti, prváci, ale aj návštevníci či klienti 
nemocnice. Veteránskym orientačným bežcom sa to nesta-
lo. Dobrá príprava, dobré mapy a hlavne schopnosť orien-
tovať sa v nich vyhráva! 
 Organizátori   očakávali takmer 3200 športovcov zo 43 
krajín. Šampionát sa mal na Slovensku uskutočniť už v roku 
2020, ale pre pandémiu koronavírusu ho napokon posunuli 
o tri roky. Športovými ambasádormi podujatia, ktoré trvalo 
sedem dní, boli olympijskí medailisti Jozef Gönci, Anasta-
sia Kuzminová a Matej Tóth.
 „Táto forma svetového šampionátu sa všeobecne považuje 
za jednu z najprestížnejších, čo sa týka ekonomických aspek-

tov. Aj medzi nami sa najskôr objavili aj hlasy, že Slovensko nie 
je dostatočne silná federácia na to, aby nám to medzinárod-
ná federácia pridelila. Napokon sa to podarilo a teraz ho tu 
máme," povedal riaditeľ WMOC Jozef Pollák. 
 V približne 3200-člennom menoslove účastníkov malo 
najväčšie zastúpenie Česko so 430 športovcami, po ňom 
nasledovalo Fínsko s takmer 370 a Švédsko s 320 prihlá-
senými pretekármi. Slovensko zastupovalo 86 pretekárov. 
Viacerí slovenskí aktívni pretekári dali pred vlastnými ambí-
ciami prednosť práci organizátora. 
 WMOC bola jedna z najmasovejších športových udalostí 
roka 2023 na Slovensku a okrem Košíc sa jednotlivé discip-
líny odohrávali aj v priľahlých regiónoch. Organizátori vní-
mali viacero pozitívnych dopadov svetového šampionátu. 
Okrem impulzov pre samotný rozvoj tohto športového od-
vetvia na Slovensku išlo o významnú prezentáciu krajiny, 
košického a prešovského regiónu, ako aj samotného mesta 
Košice v očiach účastníkov WMOC. Nezanedbateľné boli aj 
ekonomické dopady, keďže tisícky účastníkov strávili na vý-
chode Slovenska 8 – 10 nocí.

Navždy odišiel doc. MVDr. Róbert Ondrejka, PhD.

Dňa 10. augusta 2023 nás vo veku 74 rokov navždy opustil doc. MVDr. Róbert Ondrejka, PhD.
Posledná rozlúčka so zosnulým sa konala 14. augusta 2023 v Košiciach.

 Doc. MVDr. Róbert Ondrejka, PhD., sa narodil 20. augusta 
1948 v Nových Zámkoch, vyrastal v Machulinciach, okres Zla-
té Moravce. Po absolvovaní Strednej všeobecno-vzdelávacej 
školy v Zlatých Moravciach bol prijatý na Vysokú školu vete-
rinársku v Košiciach, študijný odbor všeobecné veterinárske 
lekárstvo. Po ukončení vysokoškolského štúdia v roku 1973 
začal pracovať ako vedecký pracovník na katedre infektoló-
gie a  tropickej veterinárnej medicíny, v  laboratóriu pre vý-
skum besnoty. V roku 1981 získal štipendium na študijný po-
byt na referenčnom pracovisku WHO a OIE Institut Pasteur 
v Paríži a následne na referenčnom pracovisku CNEVA Mal-
zéville vo Francúzsku. Kandidátsku dizertačnú prácu s náz-
vom Štúdium patogenézy a  imunoprofylaxie lyssy obhájil 
vo vednom odbore epizootológia a zoohygiena v roku 1983. 
V  rámci trojročného expertízneho pobytu v  rokoch 1988 – 
1991 pracoval na Katedre klinickej propedeutiky Veterinár-
nej fakulty Tiaret v Alžírsku. V roku 2000 habilitoval vo ved-
nom odbore infekčné a invázne choroby zvierat. Počas svo-
jej viac ako 30 ročnej pedagogickej práce viedol prednášky 
a praktické cvičenia v študijných predmetoch epizootológia, 
infekčné choroby, nákazy zvierat, infekčné choroby psov, in-
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ujmom o  jednotlivca. Mnohí ho spoznali aj vďaka silnému 
športovému založeniu. Hrával futbal v povestných zápasoch 
učiteľov a študentov. Lásku k športu prejavoval aj aktívnou 
reprezentáciou UVLF a spoluorganizovaním Turnaja troch 
univerzít. Príkladný bol jeho entuziazmus ako člena a spolu-
organizátora mnohých aktivít Základnej organizácie Odbo-
rového zväzu pracovníkov školstva a vedy UVLF. Univerzite 
bol oddaným absolventom a oduševneným zamestnancom.  

 Citát na smútočnom oznámení výstižne charakterizuje 
nášho Bobyho: „Lúčim sa s Vami priatelia milí, ruky stisk dnes 
Vám nemôžem dať, srdce mi dotĺklo, odišli sily, mal som Vás 
všetkých naozaj rád.“ Aj my sme Ťa mali radi a navždy osta-
neš v našich spomienkach.
 

Kolektív katedry epizootológie, parazitológie
a ochrany spoločného zdravia

 Univerzita veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach 
otvorila vo štvrtok 6. júla 2023 tretí ročník svojej detskej 
univerzity. Malí študenti sa počas piatich prázdninových 
dní venovali zaujímavým témam z  veterinárnej medicíny 
i  farmácie. Spoznali pri tom priestory univerzity, jazdecký 
areál, ale aj naše študentské domovy. Na aktivitách sa podieľali 
zamestnanci, pedagógovia, doktorandi i študenti. Všetkým, 
ktorá sa zapojili do prípravy i samotného priebehu, zo srdca 
ďakujeme. 
 V prvý deň absolvovali tri desiatky detí vo veku od 9 do 
14 rokov slávnostnú imatrikuláciu, vďaka ktorej sa stali 
študentmi univerzity a  z  rúk prorektora pre medzinárodné 
vzťahy a  internacionalizáciu  Borisa Vojteka  si prevzali 
študentské preukazy. „Naša univerzita vzdeláva ľudí, ktorí sa 
starajú o zdravie zvierat, ľudí a zdravé životné prostredie. Deti 
sa u nás dozvedia, čo všetko znamená život so zvieratami, 

Tretia detská univerzita priniesla poznanie i zábavu

pretože je to nielen radosť, ale aj veľa starostí a povinností. 
Rovnako dôležitá je aj oblasť farmácie, úzko súvisí so zdravím 
každého z nás. Mladí študenti si môžu vyskúšať z čoho a ako 
sa lieky vyrábajú, čo treba vedieť v  laboratóriu, ale aj to, 
z čoho sa vyrábajú obľúbené potraviny. Budú mať príležitosť 
spoznať jazdecký areál, zajazdiť si na koni, ale aj postarať sa 
o neho. Verím, že si to všetko užijú a možno ich to inšpiruje aj 
k výberu ďalšieho štúdia či povolania,“  povedal v príhovore 
k deťom rektor UVLF Jozef Nagy.   
 Hneď po slávnosti si deti prevzali animátorky Zuzana 
Malinovská, Michaela Harčárová, Andrea Pelegrinová 
a Michaela Kaduková, a  spoločne sa vybrali prezrieť si 
vybrané univerzitné pracoviská – Univerzitnú veterinárnu 
nemocnicu, Centrum klinických zručností a  Univerzitnú 
knižnicu a edičné stredisko, kde sa zoznámili so systémom 
štúdia na univerzite a  vyskúšali hľadanie informácii a 
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odpovedí na základné otázky. Prácu veterinárneho lekára si 
vyskúšali na modeloch zvierat, ale v nemocnici sa stretli aj 
so skutočnými zvieracími pacientmi. Spoznali farebný svet 
roztokov a  chemických zlúčenín, pripravili si vlastný liek 
a absolvovali aj školu pipetovania.
 Počas ďalších dní si v  Jazdeckom areáli UVLF vyskúšali 
čistenie, vodenie, sedlanie,  uzdenie koní aj jazdu v  kluse. 
Spoznali kúzelné bylinky v záhrade liečivých rastlín i včielky, 
ktoré sú malými veľkými pomocníkmi. Prenikli do skrytého 
sveta živočíchov, špeciálne plazov, ale aj svojich kamarátov 
psíkov. Dozvedeli sa, ako sa stať zodpovedným majiteľom 
domáceho miláčika. Spoznali aj niektoré tajomstvá správnej 
výroby zdravých mliečnych maškŕt a  cukroviniek. Popri 
tom absolvovali aj športovú olympiádu a  popoludnie 



spojené s výcvikom psov. Detská univerzita v stredu 12. júla 
vyvrcholila slávnostnou promóciou, vyhlásením výsledkov 
výtvarnej súťaže a odovzdávaním ocenení.
 Do  výtvarnej súťaže Detská univerzita očami mladých 
sa zapojilo 27 detí. Najkrajšie práce vytvorili Michaela 
Pavlíčková, Radka Bedlovičová, Lenka Katarína 
Wasowicz, Sára   Kujnisch, Hana Havrilková, Tereza 
Romanová, Ján Čajbík a Tomáš Szabó. 
Cenu animátoriek za aktivitu ale aj pozornosť, slušnosť a 
zvedavosť získali Olívia Frištiková, Simona Regecová, 
Amelie-Sophie Chandogová a Tereza  Romanová.
Ocenenie „malá veterinárna lekárka“ si prevzali Tereza 
Hájniková zo zeleného družstva a Nina Sofia Tomečková 
z modrého družstva.
 Najúspešnejšími riešiteľmi vedomostného testu boli Ella 
Izdenczyová, Michaela Bedlovičová, Tomáš Molnár. 

Špeciálnu cenu si odniesla aj najmladšia študentka Detskej 
UVLF 2023 Nina Sofia Tomečková, ktorá mala v  tom čase 
8 rokov. 
 Ešte raz ďakujeme všetkým, ktorí pomáhali, podporovali, 
vychádzali v  ústrety a  pridali ruku k  spoločnému dielu. 
Zaujímavé a  edukatívne aktivity počas DUVLF pripravovali 
zamestnanci, doktorandi a študenti Lucia Ungvarská 
Maľučká, Anna Uhrinová, Martina Karnišová, Monika 
Guľková, Tomáš Wolaschka, Zuzana Holečková, Zuzana 
Slaninová, Andrea Mandelíková, Ivana Báštiová, 
Marta Novysedláková, Gabriela Oroszová, Libuša 
Bodnárová, Jana Výrostková, Ivana Regecová, Jana 
Zahumenská, Zuzana Hanzelová, Mariana Kováčová, 
Beáta Gajdošová, Lukáš Varga, Martina Buchalová, 
Nikola Maďariová, Michaela Majerová, Renáta Karolová, 
Barbora Karolová, Janka Farbáková, Jozef Lazár, Vanesa 
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Majirská, Sonja Ivašková, Natália Pechová, Kamila 
Varšová, Vanesa Kurjanová, Jakub Máčalka, Alžbeta 
Murgašová, Kristián Rybovič  , Timotej Dráber, Marian 
Pavľák, Denisa Boľanovská, Jarmila Eftimová, Slavomír 
Kurhajec, Miriam Bačkorová, Alexandra Valenčáková, 
Martina Karasová, Simona Grelová, Mária Kuricová, 
Gabriela Vargová, Rastislav Sabo, Lucia Sabová, Martina 
Šutorová, Vladimír Petrilla, Jakub Lepeň, Ján Pavelka, 
Daniel Magic, Michaela Kubincová, Silvia Klačanská, 
René Hanzel. Výpomoc pri imatrikulácii a  promócii 
zabezpečili Lenka Žuravlovová, Štefan Grančák a Martin 
Bartkovský.  

 „V  mene pána prorektora Borisa Vojteka a  taktiež v  našom 
mene chceme už po tretíkrát poďakovať za skvele pripravený 
program. Aj tento rok sme dostávali plno pozitívnych odoziev 
od detí, rodičov a starých rodičov. Už teraz máme prihlásených 
22 detí na DUVLF 2024, čo svedčí o  tom, že záujem je veľký a 
naša spoločná práca má zmysel,“ skonštatovali spoločne 
Dana Šmidtová a Mario Benito Segurado, ktorí podujatie 
pripravovali a  po celý čas sprevádzali po organizačnej 
stránke

Text a foto: Zuzana Bobriková
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Medzinárodný intenzívny kurz zameraný na produkciu a bezpečnosť 
rastlinných produktov v rámci ERASMUS+ projektu FOODINOVO

 Aj v tomto akademickom roku pokračovala medzinárodná 
spolupráca 4 univerzít zapojených do Erasmus+ projektu FO-
ODINOVO. Po minuloročnom úspešnom intenzívnom kurze 
zameranom na produkciu a bezpečnosť živočíšnych produk-
tov, ktorý sa konal na našej univerzite, tento rok nasledoval 
intenzívny kurz zameraný na produkciu a bezpečnosť rast-
linných  produktov, ktorý sa konal 26. – 30. 6. 2023 na Vete-
rinární univerzite  Brno v  Českej republike. Na tomto kurze 
sa zúčastnilo viac ako 20 študentov zo Slovenska, Českej re-
publiky a Poľska. Z našej univerzity sa tejto akcie zúčastnilo 
7 študentov. Študenti absolvovali odborný program, ktorý 
bol zameraný na české technologické postupy a  kontroly 

bezpečnosti medu, 
kde si študenti moh-
li vyskúšať spra- 
covanie medu a 
v  odborných labo- 
ratóriách testy na 
odhalenie falšo- 
vania a  určenia pô-
vodu medu. Súčas-
ťou programu boli 
prednášky s  odbor-
níkmi z  praxe, ale aj 
zaujímavé exkurzie 
vo vybraných pre-

vádzkach – Sonnentor,  s. r. o. – výrobca bylinkových čajov 
a  korenín, Pivovar u  Richarda –  lokálny brniansky pivovar. 
Na záver celého kurzu bola pripravená netradičná, veľmi 
zaujímavá, ale stále aktuálnejšia prednáška s  ochutnávkou 
jedlého hmyzu, zabezpečená odborníkmi z praxe (Crunchy, 
s. r. o.). Na záver by sme mohli iba konštatovať, že pre študen-
tov to bol veľmi obohacujúci týždeň, počas ktorého si mohli 
doplniť svoje vedomosti o zaujímavé informácie a novinky 
z potravinárskej oblasti, ale tiež nadobudnúť nové kontakty, 
kamarátstva a zážitky.

MVDr. Andrej Makiš, foto: Mgr. Martina Pečová 

KVL SR informuje

Cyklo – Vet – Tour 
 Priaznivci cykloturistiky z  radov súkromných veterinár-
nych lekárov a ich rodinných príslušníkov sa 16. – 18. 6. 2023 
stretli na piatom ročníku Cyklo – Vet – Tour  v malebnom 
prostredí Tokaja. Základný tábor bol v zrenovovanom kaštie-
li Františka Rákocziho v Borši. Výber tejto lokality bol skvelý 
nápad, čo potvrdili všetci účastníci. Počasie počas cyklotúry 
nemohlo byť ideálnejšie, slnko schované za mrakmi, príjem-
ný vetrík, a preto tridsaťosem kilometrov dlhú trasu s prevý-
šením 325 metrov zvládli všetci cyklisti v dobrej nálade, kto-
rá bola umocnená návštevou skvelých miest ako najnižšie 
položené  miesto na Slovensku Klin nad Bodrogom 94,3 m n. 
m., mokrade v Strede nad Bodrogom, malebné tokajské vi-
nice. Nádherný výhľad z dvanásť metrov vysokej vyhliadko-
vej veže Tokaj v tvare suda medzi obcami Černochov a Malá 
Tŕňa bol skvelým zážitkom  pre všetkých účastníkov. Napriek 
najnižšej účasti zo všetkých ročníkov boli všetci nadmieru 
spokojný a  neľutovali vzdialenosť od svojich domov, aby 
spoznali krásy tokajského regiónu. Pri príjemných rozhovo-
roch, dobrej nálade a  radosti zo spoločne prežitých príjem-
ných okamihov nezabudli účastníci tohto ročníka vyjadriť 
vďaku prezídiu  komory za zorganizovanie tejto skvelej akcie 
s tým, že sa stretnú na budúci rok opäť v nejakom krásnom 
kúte Slovenska a možno aj vo väčšom počte. 

Napísal a spracoval
 MVDr. Ladislav Stodola
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Slov – Raj – Vet 2023

 KVL SR v  spolupráci s UVLF v  Košiciach a ŠVPS SR orga-
nizovali v dňoch 23 – 25. 6. 2023 v poradí už XIV. ročník tu-
risticko-spoločenskej akcie Slov – Raj – Vet 2023. Hlavným 
cieľom tejto akcie je profesijno-priateľské stretnutie veteri-
nárnych lekárov, ich rodinných príslušníkov a priateľov spo-
jené s poznávaním krás Slovenského raja. Sme radi, že táto 
tradičná akcia má stále svojich priaznivcov a veríme, že do 
budúcna sa pridajú hlavne mladšie ročníky s rodinami a deť-
mi. Stretnutie viac ako 40 účastníkov sa uskutočnilo už tra-
dične v sobotu ráno na Čingove, v areáli penziónu Lesnica, 
kde je každoročne „základný tábor“ a bolo tu pre účastníkov 

pripravené občerstvenie, tekutiny a tradičná horalka na tu-
ristiku. Za štrnásť rokov sme prešli v Slovenskom raji takmer 
všetky hlavné trasy a doliny a rokliny, takže nič ako opakova-
nie nám neostáva. Tento rok bola naplánovaná krásna trasa 
z Bielych vôd na Dedinkách – Mlynkoch. Po príchode z túry 
bolo už pre všetkých účastníkov pripravené občerstvenie 
s perfektným gulášom. Na záver sa akcia končila pri ohnisku, 
kedy bol ten správny čas na vzájomnú priateľskú komuniká-
ciu o problémoch a radostiach nielen nášho veterinárneho 
stavu na Slovensku.

Moto – Vet – Tour

 Prezídium komory pridalo v tomto roku ďalšiu 
originálnu športovo spoločenskú ponuku pre svo-
jich členov a sympatizantov veterinárneho stavu – I. 
ročník  Moto – Vet – Tour. Motiváciou pre zorgani-
zovanie takejto akcie bolo zistenie, že viacerí kole-
govia pri predstavovaní sa v jednotlivých regiónoch 
Slovenska sa zdôverili, že tým správnym relaxom po 
náročnej práci je motorka. Myšlienka osloviť priaz-
nivcov motoriek medzi súkromnými veterinárnymi 
lekármi začala krátkym oznamom v jarnom Vetr-
žurnále, kde bola predstavená stručne trasa prvého 
ročníka.  Začali sa hlásiť záujemcovia o túto aktivitu 
a povzbudili organizátorov, ktorí pripravili podrob-
ný plán I. ročníka. Výber trasy bol jednoznačný pre 

úvodný ročník, a to ikonická 
Route 66 SK z Hokoviec do 
Tatranskej Lomnice v dĺžke 
213 km.  Základný bod pre 
stretnutie bola Pivnica u 
Pištu v Šahách v piatok 25. 
8. 2023 a hneď v ten večer 
bolo jasné, že sa zišla dobrá 
partia. Skvelý vo veterine a 
rovnako skvelý na motor-
ke, to bolo úžasné sledovať 
počas celej naplánovanej 
cesty v sobotu z Hokoviec 
do Tatranskej Lomnice, kde 
kolóna dvanástich moto-
riek dorazila po troch zasta-
veniach v Krupine, Lopeji 
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skvelé dni sympózia, ktoré 
nás od ďalšieho dňa čakalo. 
Prvý deň bol uvítací v zname-
ní registrácie a Opening cere-
mony, nasledujúce dni však 
boli na aktivity pestrejšie. 
Vypočuli sme si zaujímavé 
prednášky na tému ekológie 
vo farmácii a mali na výber 
z rôznych náučných  works-
hopov. My sme sa zúčastnili 
workshopov Quality mana-
gement, Better communica-
tion thanks to behaviour pro-
files a takisto aj zábavného 
kurzu Salsy.  Súčasťou každého kongresu alebo sympózia je 
aj International night,  kedy každá krajina prinesie so sebou 
kúsok svojej domoviny. My sme sa vyobliekali do čipkova-
ných šiat, pripomínajúcich aspoň trochu naše tradičné kroje, 
urobili vrkoče a nahodili červený rúž. Ako tradičný alkohol 
sme priniesli Tatranský čaj a Spišskú borovičku. Z jedla nes-
meli chýbať klasické „komunistické“ chrumky, horalky, mily 
a hašlerky. Tento večer sme si nesmierne užili, pretože to 
bola skvelá príležitosť na utužovanie vzťahov s kolegami z 
iných krajín, a rovnako aj cibrenie angličtiny. V posledný deň 
sme okrem prednášok mali aj SWAP oblečenia a čerešnička 
na torte bola Gala-night. Výborne sme sa najedli, napili a v 
neposlednom rade sme sa výborne zabavili s kolegami a no-
vými kamarátmi z krajín celého sveta. Tento večer bol aj plný 
poďakovaní, príhovorov, odovzdávaní certifikátov, emócií, 
sĺz a lúčenia. 
 Deň odchodu sa neodvratne priblížil a  my sme museli 
zbaliť kufre a rozlúčiť sa s naším milovaným Švajčiarskom. 
Odniesli sme si veľa vedomostí z prednášok a workshopov 
o udržateľnosti vo farmácii, zlepšili si angličtinu, získali veľa 
nových priateľov a posilnili túžbu vrátiť sa opäť niekedy na-
späť. Bol to náš prvý veľký kongres a sme nesmierne vďačné, 
že sme tu mohli byť. S kongresmi určite nekončíme a odpo-
rúčame ich úplne všetkým študentom – zlepšenie komuni-
kačných schopností v angličtine, nové poznatky a vedomos-
ti, medzinárodné priateľstvá a spoznávanie, učenie, skúšanie 
– to všetko vás tieto zahraničné podujatia naučia.

Alexandra Hošková a Monika Kokošíková

a Telgárte za krásneho počasia bez jedinej kolízie. Nadšení 
motorkári po úspešnom absolvovaní trasy zaparkovali mo-
torky v garáži hotela Sova (mimochodom krátko nato sa 
spustil dážď) a po krátkom oddychu sa stretli na spoločnej 
grilovačke pri gitare, tanci, smiechu, príjemných rozhovo-

roch, so skvelou náladou a s prianím stretnúť sa o rok na 
ďalšom ročníku. Spočiatku opatrný nápad, ale vďaka dvom 
nadšencom sa podarilo začať novú tradíciu, ktorí sú presved-
čení, že sa pridajú aj ďalší priaznivci z radov členov komory, 
ktorí, prepadli tejto krásnej vášni.   

SKŠF informuje

Zúčastnili sme sa 4. sympózia IPSF v Berne

 Bola to klasická februárová nedeľa a my sme ju trávili spolu 
s  kamarátmi v našom druhom domove – VetBar-e. Ako vždy 
sme sa rozprávali o všetkom, čo sa počas týždňa udialo, až priš-
la na rad aj téma o farmaceutickom sympóziu, ktoré sa malo 
tento rok konať v krásnom švajčiarskom  Berne. Po zahliadnutí 
udalosti, webstránok a plagátov nám nebolo treba veľa – hneď 
o pár dní na to sme začali vybavovať všetky veci, ktoré boli po-
trebné pre účasť na tomto podujatí.
 Zazvonenie budíka nás prinútilo vstať z postele v skorej 
rannej hodine. Otvorili sme oči, odostreli závesy a rozospa-
té oči vystriedali oči plné šťastia, pretože o dve hodiny sme 
mali vycestovať vlakom, ktorý išiel z Bratislavy do Bernu. Náš 
vlak z Košíc vyrážal o 6:00 a čakala nás dlhá, až 10-hodinová 
cesta. Spoza okna našich sedadiel sme pozorovali krásy Ra-
kúska, Lichtenštajnska, Švajčiarska a počas cesty sme okrem 
týchto krás spoznali aj ľudí z rôznych kútov sveta. Na hlavnú 
stanicu v Berne sme šťastne dorazili poobede. 
Po príchode sme sa išli ubytovať na náš hostel, vyparádili 
sme sa a voľný čas využili spoznávaním jedinečnosti tohto 
krásneho mesta. Nasávali sme nezabudnuteľnú bernskú 
atmosféru, obdivovali jeho kultúru a  mentalitu, no najviac 
nás ohromila čistota mestských ulíc. Spokojné sme sa po dl-
hej prechádzke vybrali naspäť na hostel vyspať sa na ďalšie 
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